
روزنامه

مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم خبرداد:

اجرای ۱۰۰ عنوان برنامه به 
مناسبت هفته دفاع مقدس 
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مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس از اجرای 
۱۰۰ عنوان برنامــه در قالب ۶ کمیته برگزاری چهل و یکمین 
ســالگرد هفتــه دفاع مقدس در اســتان قم خبــر داد. حجت 
الاســام لقمان پور در گفت گویی با اشــاره بــه اینکه چهل و 

یکمین سالگرد هفته دفاع مقدس همزمان با سراسر کشور از 
روز ۳۰ شهریور و با شعار ما مقتدریم آغازمی شود گفت: برای 
امسال برنامه کشوری به صورت ویدئو کنفرانس در ۳۱ استان 
کشــور هم اجرایی می شــود وهمزمان با سراسر کشور برنامه 

معاون میراث فرهنگی استان قم :

قلی درویش بیانگر فرهنگ و تمدن ۷هزار ساله قم است
۱

آیت الله اعرافی دردیدار با مدیرکل امور مالیاتی استان قم: 

افکار عمومی در مورد مسائل مالیاتی اقناع شوند
باید عدالت مالیاتی موردتوجه بیشتر قرار گیرد
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4

معاون خدمات زائرین مسجد مقدس جمکران خبر داد:

اجرای طرح » عهد سقایی « برای پذیرایی از زائران اربعین

 مدیر حوزه های علمیه گفت: باید توجه کنیم برخی افراد 
ممکن است مالیات را به نحو احسن و با نگاه مثبت بپردازند، 
اما از طرفی عده ای دیگر با فرار مالیاتی به دنبال دور زدن قوانین 
باشند؛ باید عدالت مالیاتی موردتوجه بیشتر قرار گیرد.  آیت الله 

علیرضا اعرافی روز یکشنبه در نشستی با مدیرکل امور مالیاتی 
استان قم افزود: اگر وابستگی به نفت و خام فروشی را بتوانیم 
اقتصاد  به نقطه مطلوبی در عرصه  کاهش دهیم، می توانیم 
برسیم؛ باید پرداخت مالیات به صورت جامع تر و دقیق تر اجرایی 
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مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم گفت: با خرید 52 دستگاه اتوبوس 
جدید، عمر ناوگان اتوبوسرانی شهر قم به زیر دو سال کاهش پیدا کرد. علی نیک 
با اشاره به اهمیت نوسازی ناوگان اتوبوسرانی در افزایش سهم حمل ونقل عمومی 
در سفرهای درون شهری اظهار داشت: برای افزایش سهم حمل ونقل عمومی 
نیازمند ارائه خدمات مناسب و نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی هستیم. وی 
اعام  اتوبوس  دستگاه  را 25۰  اتوبوسرانی  ناوگان  در  فعال  اتوبوس های  تعداد 
کرد و گفت: با ورود 52 دستگاه اتوبوس جدید در هفته گذشته و برنامه بازسازی 

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسامی شهر قم از تنظیم سندی 
در حوزه حمل و نقل و ترافیک در ۱2 محور با تأکید بر مواردی مانند افزایش سهم 
استفاده از حمل و نقل عمومی خبر داد.  سید محمدحسین دهناد با اشاره به جایگاه 
مهم شورای اسامی شهر در سیاستگذاری و تعیین راهبردهای مدیریت شهری 
اظهار کرد: باید گفت اعضای شورای شهر تاش می کنند تا با تعیین نقشه راه و 
ریل گذاری، مسیر حرکت شهر را ترسیم کنند تا شهرداری بتواند به عنوان بازوی 
اجرایی مدیریت شهری، اقدامات و فعالیت های خود را تعریف کند. وی همچنین 

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم خبرداد:
کاهش عمر ناوگان اتوبوسرانی به زیر ۲ سال

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسامی شهر قم :
سند حمل و نقل و ترافیک قم تدوین می شود 

44

رئیس قوه قضاییه:

خدمات قضایی باید با ارزانترین قیمت 
به مردم ارائه شود

رییس ستاد کل نیروهای مسلح:

 بساط گروه های تروریستی اقلیم شمال 
عراق برچیده می شود

آیتی فعال سیاسی اصاح طلب:

اصلاح طلبان باید در اسرع وقت حزب 
فراگیر تشکیل دهند

 رئیــس قــوه قضاییه بــا تأکید بر 
تســریع در روند هوشمندســازی 
نظام قضایــی در راســتای بهبود 
عملکرد دفاتر خدمات الکترونیک 
قضایــی گفــت: خدمــات قضایی 
باید بــا ارزانترین قیمت ممکن به 
مردم ارائه شــود.  حجت الاسام 
والمسلمین غامحسین محسنی 
 اژه ای در نهمیــن جلســه ســتاد 

 رییس ستاد کل نیروهای مسلح 
درباره ماجراجویــی گروهک های 
تروریســتی ضد انقاب در شمال 
عراق هشدار داد و گفت: چنانچه 
تروریســتی  نیروهــای  حضــور 
ادامــه  شیطنت هایشــان  و 
داشــته باشــد، با تکرار و توســعه 
عملیات های خود، آن ها را منهدم 
خواهیم کرد تا کاماً بساطشان را 

 یک فعال سیاســی اصاح طلب 
کــه  کاری  بهتریــن  گفــت: 
اصاح طلبــان می تواننــد انجــام 
دهند این اســت که در اسرع وقت 
یک حــزب فراگیــر در این جبهه 
تشــکیل دهند.  مهــدی آیتی در 
گفت وگــو با ایلنــا، دربــاره این که 
اصاح طلبان در مواجهه با دولت 
22جدید چه راهبــردی را باید اتخاذ  2
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فرماندارقم:

5۰درصد گروه های هدف درقم
 واکسن دریافت کرده اند
لزوم اطلاع رسانی گسترده در خصوص واکسیناسیون

شهردارقم خبرداد :

تشکیل سازمان جدید سرمایه گذاری
 و مشارکت مردمی 

دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد در حکمی علی رمضانی را به عنوان مشاور شهردار و 
رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت مردمی منصوب کرد. 

در حکم انتصاب دکتر سید مرتضی سقاییان نژاد خطاب به علی رمضانی آمده است: 
نظر به مراتب تعهد و تجارب اجرایی، جنابعالی به موجب این حکم به عنوان »مشاور 

شهردار و رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت مردمی« منصوب می شوید.
در این حکم افزوده شده است: پیگیری تشکیل و استقرار سازمان در چارچوب 
ضوابط و مقررات قانونی، ضمن حفظ انعطاف پذیری و چابکی لازم جهت تقویت فرایند 
شناسایی، جذب و توسعه همکاری با سرمایه گذاران در چارچوب ظرفیت های گسترده 
ملی و بین المللی شهر قم، بهره گیری از مدل ها و راهکارهای نوین جهت ارتقای فرآیند 
سرمایه گذاری، افزایش همسویی سازمانی در بخش های مختلف به منظور تسریع 
و تسهیل امر سرمایه گذاری و طراحی روش های کارا و اثر بخش به منظور مشارکت 
شهروندان در طرح های شهری با سرمایه های خرد و متوسط مبتنی بر قوانین، ضمن 
هماهنگی با سایر حوزه های شهرداری در چارچوب سند چشم انداز قم ۱۴۱۴ و برنامه 
راهبردی قم ۱۴۰۰ مورد تاکید و انتظار است. در این حکم خاطرنشان شده است: 
امید است با اتکال به خداوند متعال و در کنف عنایات حضرت ولی عصر)اروحنا له 
الفدا( در مسیر تحقق آرمانهای نظام مقدس جمهوری اسلامی به رهبری مقام معظم 
رهبری)مد ظله العالی( و خدمت به زائران و مجاوران بارگاه کریمه اهل بیت)سلام اله 

علیها( گام های موثری برداشته شود.
  

عضو شورای اسامی شهر مقدس قم :

مرکز پژوهش های شورای شهر پل 
ارتباطی با نخبگان است 

عضو شورای اسلامی شهر مقدس قم، مرکز پژوهش های این شورا را پل ارتباطی آن 
با نخبگان و مراکز علمی و تخصصی دانست و بر ضرورت تقویت جایگاه اصلی و نظارتی 
شورا تأکید کرد.  معصومه آمره با بیان این که نگاه وی به جایگاه و اهمیت شورای اسلامی 
شهر، پیش و پس از ورود به آن تغییری نکرده است اظهار کرد: امروزه ضرورت تقویت 
جایگاه اصلی و نظارتی شورا بیش از پیش احساس می شود، به بیان دیگر لازم است 
تا تعاملات شورای اسلامی شهر به شهرداری معطوف نباشد و تعاملات برون سازمانی 
به دیگر دستگاه ها را نیز در دستور کار قرار دهد. وی با تاگید بر این که مسئله مدیریت 
شهری فراتر از امور شورا و شهرداری و شامل تمامی مسائل مربوط به اداره یک شهر 
است خاطرنشان کرد: قطعا حضور اعضای شورا در محله های شهر و بازدید میدانی از 
پروژه های در حال اجرا در کنار برگزاری جلسات و نشست هایی با نخبگان رشته های 
گوناگون سبب درک بهتر از مسائل و مشکلات مردم می شود و  نتیجه این اقدامات در 
تصمیم گیری های مدیریت شهری اثرگذار خواهد بود. آمره درباره پیشنهاد راه اندازی 
مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر قم نیز یادآور شد: باید گفت هر طرح شورا و یا 
لایحه شهرداری برای تصویب نهایی نیازمند مبانی کارشناسی است و از این رو لازم است 
تا این مبانی بر پایه بررسی آن طرح و لایحه در بستر اسناد بالادستی، قوانین و همچنین 

توجه به سابقه تصمیم گیری و اجرا در موضوع مرتبط ، مورد دقت نظر قرار گیرد.
 

 معاون میراث فرهنگی استان قم :

قلی درویش بیانگر فرهنگ و تمدن
 ۷هزار ساله قم است

معاون میراث فرهنگی استان قم گفت: تپه باستانی قلی درویش بیانگر هویت، تمدن و 
فرهنگ ۷هزار ساله شهر قم است«

عمار کاوسی در بازدید کارگروه تخصصی گردشگری مجمع نمایندگان قم در مجلس 
شورای اسلامی از تپه باستانی قلی درویش اظهار کرد: قلی درویش با قدمت هفت 
هزارسال در نزدیکی مسجد مقدس جمکران، یکی از مهم ترین پایگاه های باستانی در 

بخش مرکزی فلات ایران و مربوط به عصر آهن است.
وی ادامه داد: در این منطقه آثار متعددی شامل نیایشگاه ، ظروف سفالی و سیستم  

آب رسانی کشف شد که نشان از تمدنی کهن در دل شهر قم داشت.

فرصتی برای سیاست 
خارجی متعادل

 ۱۷سپتامبر 2۰2۱ میلادی  می تواند به روزی تاریخی 
انقلاب  تاریخ  در  خارجی  سیاست  جهت گیری  در 

اسلامی ایران تبدیل شود. در این روز عملًا بعد از شانزده سال عضویت ناظر ایران 
و مخالفت با عضویت دائم آن، بالاخره با شروع روند عضویت ایران در نشست این 

سازمان در کشور تاجیکستان موافقت به عمل آمد. 
البته تصمیم به عضویت کامل ایران در نشست تاجیکستان، در واقع شروع فرآیندی 
اداری-حقوقی است که تا اتمام آن، حق عضویت کامل اعطاء نمی شود. این فرآیند 
برای پاکستان و هند از سال 2۰۱5 تا 2۰۱۷ میلادی به طول انجامید. هر چند وزیر 
امور خارجه ایران بر تسریع در تشریفات ادارای و حقوقی برای عضویت کامل تاکید 
کرده است اما معمولًا روندی آنی و فوری نیست. بر اساس تجربه دو کشور هند و 
پاکستان، ایران باید به تفاهم نامه های عدیده ای بپیوندد که تحت چارچوب سازمان 
تدوین شده است و سپس این مدارک را به دبیرخانه تحویل و یک ماه پس از آن، 

عضویت کامل اعطاء خواهد شد.
در باب مزیت های عضویت در این نهاد بین المللی مهم، نظرات متفاوتی وجود 
دارد که از ماهیت خود سازمان نشات گرفته است. از یک سو برخی بر ضعف های 
یکپارچگی  و  هماهنگی  عدم  به  یا  و  ناتو  با  قیاس  در  سازمان  این  ساختاری 
سیاست های اتخاذ شده از سوی دول عضو این نهاد اشاره دارند و در نتیجه این 
سازمان را به عنوان یک مجمع گفت وگو می بینند تا اینکه به شکل یک سازمان 
منطقه ای و یا فرامنطقه ای منسجم باشد. بر اساس این رویکرد، مزایای ملموسی را 
نمی توان برای عضویت ایران متصور شد و این امر را بیشتر در راستای مشروعیت و 

تقویت نگاه به شرق و توسعه روابط با چین و روسیه می بینند.
از سوی دیگر با توجه به معادلات جهانی و رودرویی روزافزون چین با ایالات متحده، 
برخی معتقدند سازمان مزبور، دارای جایگاه ویژه ای در سیاست های چینی-روسی 
بازوی  به عنوان  را  این سازمان  ایالات متحده خواهد داشت چرا که  با  تقابل  در 
اقتصادی چین و بازوی سیاسی روسیه می شناسند. بنابراین بدون شک عضویت 
کامل ایران در این سازه بین المللی، دارای مواهب بسیاری است. حتی همین شروع 
روند عضویت نیز می تواند به تحکیم جایگاه ایران در سطح منطقه کمک کند و قدرت 
چانه زنی ایران را در معادلات خلیج فارس و مذاکرات با غرب دوچندان افزایش دهد. 
کما اینکه درخواست چند روز پیش ایالات متحده برای بازگشت ایران به مذاکرات 
اتمی و آمادگی اش برای لغو تحریم های مرتبط با برجام را در همین راستا می توان 
تحلیل کرد. این امر فارغ از مزیت های سیاسی، از منظر اقتصادی و گشودن معبری 
برای رهایی از محاصره اقتصادی نیز می تواند بسیار موثر افتد. به ویژه که چین به 
عنوان یکی از دو قطب مهم و موسس این سازمان، پایه گذار مهم ترین کریدورهای 
اقتصادی و تجاری جهان است که بی شک اعضای این سازمان را در اولویت منتفع 
شدن قرار می دهد. اما حتی فارغ از همه مزیت هایی که ممکن است بر راهیابی ایران 
به یکی از مهم ترین نهادهای بین المللی بار شود، عضویت کامل ایران دارای وجهه 
سمبولیک می باشد که در برگیرنده نگاه به شرق در دوره جدیدی از رقابت شرق با 
غرب یا بهتر بگوییم چین با ایالات متحده بر سر ابرقدرت و هژمون برتر در آینده ای 

نزدیک است.
اما با همه مزیت هایی که برشمرده شد ممکن است طی طریق عضویت و حتی در 
زمان عضویت کامل، توقعاتی شامل کرنش ایران در برابر درخواست های دولت هایی 
نظیر چین و روسیه ایجاد شود که گاه بر سر تضاد منافع اقتصادی و یا سیاسی شکل 
می گیرد. برای اینکه سیاست خارجی ایران بر اساس اصل ۱52 قانون اساسی از 
هرگونه سلطه پذیری بر حذر باشد و استقلال عمل خود را حفظ کند، بهتر است از 
اهرم هایی استفاده شود که با موقعیت پیش آمده بتواند در هر دو جبهه غرب و شرق 
و با تکیه بر یک دیپلماسی متوازن به سمت تعادل در سیاست خارجی پیش رود و 
منافع ایران را به حد نهایت تامین کند. به نظر می رسد در وضعیت کنونی، مقوله 
پیوستن ایران به سازمان همکاری های شانگهای می تواند کارت مهمی در پیشبرد 
مذاکرات اتمی باشد تا ایران بتواند علاوه بر تثبیت موقعیت برجامی، به تضمینی 
درخور نیز دست یابد. از سوی دیگر نیز باید اهرام مذاکرات برجامی و حل و فصل 
سازمان  در  ایران  عضویت  تسریع  خدمت  در  را  غربی  طرف های  با  اختلافات 
همکاری های شانگهای درآورد تا با توازنی منطقی، اهرم های موثری برای همکاری با 
روسیه و چین در اختیار داشت و از این طریق تهدیدات بین المللی را به فرصت های 

بین المللی تبدیل کرد تا منافع ملی به بهترین وجه تامین گردد.
دکتری حقوق بین الملل عمومی

حمیدرضا اکبرپور*

سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری قم
 در نظر دارد به استناد مجوز هیات مدیره سازمان، پارکینگ های خودرو فاطمی )واقع در خیابان 
های شهید فاطمی ( ،جمهوری ونه دی )واقع در زیر پل نه دی( را به شرح ذیل و به مدت یکسال 
شمسی بصورت اجاره از طریق مزایده عمومی به شرکت واجدالشرایط واگذار نماید. لذا متقاضیان 
می توانند جهت اطلاع از شرایط و دریافت و تحویل اسناد و شرکت در مزایده، از تاریخ نشر آگهی دوم 
به جز ایام تعطیل تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخه ۱4۰۰/7/۱۰ به نشانی قم، بلوار غدیر، جنب  
تالار آرین، واحد امور قراردادهای سازمان مراجعه و در صورت نیاز با شمارۀ تلفن 32۴25۴36  تماس 

حاصل فرمایند.
توضیحات : 

 میزان سپرده شرکت در مزایده آن مبلغ )به عدد( ۱5۰.۰۰۰.۰۰۰ریال )به حروف(: یکصدو پنجاه 
میلیون ریال می باشد که شرکت کنندگان باید میزان سپرده شرکت در مزایده را بصورت فیش واریز 
نقدی به حساب سپرده شمارۀ ۱۰۰۷89۴2655۷ نزد بانک شهر سالاریه به نام سازمان حمل و نقل 

و ترافیک شهرداری قم ارائه نمایند.
 هرگاه برندگان اول و دوم مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد 

شد. 
 هزینه کارشناسی و درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد. 

 سازمان در رد یا قبول هریک از پیشنهادها مختار است.
در  سازمان،  محل  در   ۱4۰۰/7/۱۱ مورخه  یکشنبه  روز  صبح   ۱۰ ساعت  رسیده  پیشنهادات   
کمیسیون مزایده مطرح و پس از بررسی و کنترل اسناد، برنده مزایده اعلام خواهد شد. همچنین 

حضور پیشنهاد دهندگان یا نمایندگان آنها در کمیسیون مجاز نمی باشد.
سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مزایده مندرج است. 

شناسه آگهی ۱۱939۰2روابط عمومی سازمان حمل و نقل وترافیک شهرداری قم

آگهی مزایده عمومی ) نوبت دوم(
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یک فعال سیاسی اصاح طلب:

 استانداران استان های محروم
 توسعه گرا و عدالت طلب باشند

یک فعال سیاسی اصلاح طلب با اشاره به اینکه استاندار در یک استان مثل رئیس 
جمهور در کشور است، گفت: در استان های محروم استاندارانی انتخاب شوند که 

تکنوکرات، توسعه گرا و عدالت طلب باشد. 
جلال جلالی زاده ، درباره شاخص های انتخاب استانداران اظهار کرد: وقتی وزیر 
کشور سابقه نظامی دارد، پیش بینی می شود که استانداران از نظامیان انتخاب شوند 
که این برای کشور خوب نیست، زیرا شائبه نظامی گری به دنبال دارد، بنابراین وزیر 
کشور باید در انتخاب استانداران به ویژگی هایی مانند سابقه شخصی، توان کاری، 

مقبولیت مردمی، فراجناحی بودن و آشنایی با استان توجه کند.
این فعال سیاسی با بیان اینکه نباید با تغییر دولت ، همه مدیران از بالا تا پایین جابجا 
شوند، تصریح کرد: همه گروه ها و جناح های سیاسی باید از سعه صدر برخوردار 
باشند.مدیران میانه در شهرستان ها از تجارب زیادی برخوردار هستند و با برکناری 
آنها و آمدن افراد کم تجربه، کشور در جا می زند.با حذف همه مدیران در واقع کشور از 
مدیران شایسته محروم می شود. تغییر مدیران باید فقط در سطح مدیران عالی انجام 

شود.
وی ادامه داد: استاندار در یک استان  مثل رئیس جمهور در کشور است و باید 
در استان مقبولیت عمومی داشته باشد. با حوزه مسئولیت خود آشنایی داشته 
و از نظرات کارشناسی استفاده کند. در مناطق محروم، مرزی، قومی و اهل سنت 
استاندار در حفظ همبستگی و وحدت ملی و بحث بیکاری و فقر و مشکلات سیاسی 

و قومی خیلی تاثیرگذار است. بنابراین در انتخاب این استانداران باید دقت شود.
وی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به انتخاب استانداران غیربومی در دولت گذشته، 
خاطر نشان کرد: بومی بودن یا غیربومی بودن مهم نیست مهم این است که استاندار 
ویژگی های یاد شده را داشته باشد و دلسوز استان باشد، نه این که از جایگاه خود برای 
منافع شخصی خود استفاده کند. ما استاندار بومی در کردستان داشتیم که فرد 
موفقی بود و استاندارغیربومی در سیستان و بلوچستان هم داشتیم که ناموفق بود ، 

بنابراین صرف بومی بودن یا نبودن دلیل موفقیت یا عدم موفقیت نیست.
وی تاکید کرد: در استان های محرومی مانند کردستان باید فردی انتخاب شود که 
تکنوکرات توسعه گرا و عدالت طلب باشد. مردم استان او را بشناسند و در میان اقوام و 

مذاهب مقبولیت داشته باشد.
این نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: هر چقدر رئیس جمهور و وزیر 
کشور در انتخاب استانداران دقت ویژه داشته باشند، استانداران موفق تری انتخاب 
می شوند. استانداران در جذب سرمایه گذاری و بحث بیکاری خیلی موثر هستند، 
اما برخی استاندارانی داشتیم که خودشان مانع توسعه استان بودند. رئیس جمهور 
استاندارانی را انتخاب کند که برای آداب و رسوم مردم و شخصیت های برجسته استان 

احترام قائل باشد و از دیدگاه های مختلف برای توسعه استان استفاده کند.
 

 یک نماینده پیشین مجلس: 

دولت سیزدهم فراتر از توانش قول ندهد
یک نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی با اشاره به شرایطی که موجب کاهش 

اعتماد عمومی شد، گفت: دولت سیزدهم فراتر از توانش قول ندهد. 
عزت الله یوسفیان ملا ، درباره چگونگی بازسازی اعتماد عمومی اظهار کرد: دولت 
آنچه در توان دارد را به مردم قول دهد و بیش از آن وعده ای ندهد. خیلی راحت هم 
می توان بررسی کرد که حد توان دولت چقدر است. مردم دنبال فراغت هستند. اگر 
دولت به وعده های خود پایبند باشد و در حد توان خود هم وعده بدهد، اعتماد مردم 
جلب می شود. البته اگر دولت وعده ای را هم نتوانست محقق کند علتش را صادقانه 

به مردم بگوید.
وی درباره وعده ساخت چهار میلیون مسکن افزود: این کار خیلی سنگین است، 
کارشناسان می گویند بودجه این طرح بیش از درآمد کشور است. یعنی برای تحقق 
این وعده باید همه پروژه های دیگر کشور کنار گذاشته شود. بنابراین دولت به تنهایی 
نمی تواند این کار را انجام دهد و تحقق این وعده تقریبا برای دولت نشدنی است. 
بنابراین باید دولت دنبال راه های دیگری باشد. مثلا بانک ها را وارد کند تا آنها وام برای 

ساخت مسکن بدهند.
این نماینده سابق مجلس درباره دلایل کاهش اعتماد عمومی به دولت خاطرنشان 
کرد: در دولت دوم روحانی وعده هایی داده شد که محقق نشد. قرار بود با برجام 
اتفاقات خوبی در کشور رخ دهد، اما اینگونه نشد. وعده هایی در زمینه اشتغال و تولید 
و تورم عملیاتی نشد. در کنار آن شاهد سقوط ارزش پول ملی بودیم که کشور را دچار 
رکود تورمی کرد و قدرت خرید مردم کم شد. از سویی دولت مردم را به سرمایه گذاری 
در بورس تشویق کرد، اما بسیاری از سرمایه های مردم بر باد رفت. در واقع نه تنها 
دولت وعده های خود را عملی نکرد ، بلکه اتفاقات بد دیگری نیز افتاد که شرایط را 

بدتر کرد.
یوسفیان ملا تصریح کرد: در این شرایط مردم دیگر با تردید به وعده ها و شعارها 
در زمان انتخابات نگاه می کردند و دیگر امیدوار نبودند. مخصوصا که شاهد بودیم 
محاکمه افرادی که در اطراف مسئولان کشور بودند در دادگاه مفاسد اقتصادی هم 
شروع شد. به هر حال اتحاد مردم از بین رفت و اینکه آیا ترامپ مقصر بود یا شخص 
دیگری مشکلی را حل نمی کرد به هر حال وعده ها محقق نشد، حقوق ها یکسان 
سازی نشد. معلمان حق التدریسی جذب نشدند. واحدهای تولیدی، دولتی به 
افرادی واگذار شد که صلاحیت نداشتند و آنها دستگاه ها را فروختند و کارگرها بیکار 
شدند. قیمت سوخت سه برابر شد اما مقامات عالی رتبه دولت اظهار بی اطلاعی 
کردند. نحوه واکسیناسیون نیز به اعتماد مردم آسیب زد. این اتفاقات هر روز اعتبار 

دولت را کاهش داد. اعتماد ذره ذره ایجاد می شود، اما ناگهانی سقوط می کند.
  

در حکمی از سوی رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام؛

محمد باقر ذوالقدر دبیر مجمع
 تشخیص مصلحت نظام شد

رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام ضمن تقدیر از خدمات محسن رضایی با 
صدور حکمی محمدباقر ذوالقدر را به سمت دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام 

منصوب کرد. 
به گزارش روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت نظام، در حکم آیت الله صادق 
آملی لاریجانی محمد باقر ذوالقدر آمده است: با عنایت به استعفای دبیر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام،  محسن رضایی که طی سالیان متمادی خدمات ارزشمندی 
در این سمت داشته اند و تشکر از زحمات بی دریغ وی، جنابعالی را که بحمدالله 
از شخصیت های انقلابی، صاحب فکر و دارای تجارب ارزشمند اجرایی می باشید، 
حسب ماده 3 آیین نامه مجمع تشخیص و تأیید رهبر معظم انقلاب اسلامی به عنوان 

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام منصوب می نمایم.
آیت الله لاریجانی افزود: امید است به فضل الهی و با اهتمام و سعی بلیغ در انجام 
وظایف محوّله در دبیرخانۀ مجمع و سایر وظایف مرتبطه، در پیشبرد امور موفق باشید. 

در هرحال خداوند یار و ناصرتان باد.
وی در حکم خود تصریح کرد: از مقام معظم رهبری به جهت پذیرش پیشنهاد 
دبیری و نیز نصب جنابعالی به عنوان عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، تشکّر می 
کنم و سلامتی و دوام عمر همراه با توفیق و تسدید ایشان را از خداوند متعال مسألت 

می کنم.
 

عضو هیات رئیسه مجلس:

مسیر توسعه کشور صحیح نیست
عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه راه توسعه کشور صحیح 
نیست، گفت: مسایلی که در بحث تنش آبی در خوزستان، مدیریت منابع آب، از 
دست رفتن جایگاه تولید فولاد خوزستان در تولید فولاد کشور و... به وجود می آید، 

بیانگر آن است که مسیر توسعه کشور را اشتباه طی می کنیم. 
فولاد  شرکت  توسعه ای  بزرگ  طرح  سه  کلنگ زنی  مراسم  در  یوسفی  مجتبی 
خوزستان در اهواز برگزار شد، اظهار کرد: تصمیم گیری غلط در توسعه کشور باعث از 
دست دادن فرصت ها شده و همچنین هزینه های سربار تولید و لجستیک را افزایش 

داده است.
به گزارش ایسنا، وی با بیان اینکه راه توسعه کشور صحیح نیست، افزود: مسایلی که 
در بحث تنش آبی در خوزستان، مدیریت منابع آب، از دست رفتن جایگاه تولید فولاد 
خوزستان در تولید فولاد کشور و... به وجود می آید، بیانگر آن است که مسیر توسعه 

کشور را اشتباه طی می کنیم.
عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: اینکه در مناطق کویری کشور 
حدود 2۰ تا 25 شرکت فولادی احداث شده است، باعث مسایلی می شود که در 

بخش های دیگر دچار مشکل شویم.

تنفس مصنوعی
 دیپلماسی هسته ای

پرونده هسته ای ایران، شرایطی مبهم و پیچیده دارد 
و این ابهام و پیچیدگی، به ویژه با توقف مذاکرات وین، 

افزایش یافته است. این یادداشت به کوتاهی، به بررسی توافق موقت و مجدد ایران و 
آژانس و چشم انداز مذاکرات هسته ای ایران و طرف های خارجی می پردازد.

۱-توافقی برای تداوم دیپلماسی
تصویب طرح مجلس یازدهم درباره برنامه هسته ای- که هرچند، اقدام راهبردی برای 
لغو تحریمها نام گرفت اما همان گونه که بعضی کارشناسان و نیز دنبال کنندگان تحولات 
هسته ای مانند نویسنده این یادداشت، پیش بینی کرده بودند، هیچ دستاوردی مثبتی 
به همراه نداشته است-  به سبب محدودسازی دسترسی های آژانس،  مناسبات  ایران و 
آن سازمان را با مشکل روبرو کرد. با این وجود دو طرف توافق کردند دوربینها و تجهیزات 
آژانس همچنان فعالیتهای ایران را پایش کند. هرچند برخی نمایندگان، از این توافق 
به خشم آمدند اما به زودی دریافتند که این تصمیم، برگشت ناپذیر است. نکته ای که 
حتی روزنامه کیهان نیز با اشاره به تصمیم شورای عالی امنیت ملی درباره این توافق، آن 
را شفاف کرد. اما بی سرانجامی مذاکرات وین، تداوم تعامل ایران و آژانس را نیز، با تردید 

روبرو کرد. چرا که مهلت سه ماهه توافق موقت، پایان یافت.  
شرایط  وقتی به وخامت گرایید که گزارش تازه مدیرکل آژانس به این موضوع اشاره 
کرد که ایران به فعالیتهای فرابرجامی خود، به ویژه در بخش غنی سازی از جمله غنی 
سازی 6۰ درصدی اورانیوم،  ادامه داده است، دسترسی ها و نظارت های آژانس محدود 
شده اند و اطلاعات آژانس درباره   فعالیتهای احتمالی ایران  در چند محل اعلام نشده، 
کافی نیست .البته ایران از آن زمان فعالیتهای خود را به سطحی فراتر از برجام افزایش و 
دسترسی های آژانس را کاهش داد که خروج غیر قانونی آمریکا از توافق و پیامدهای آن، 
منافع ایران را از میان برد. آشکار است که  ایران نمی توانست به پایبندی یک سویه خود 
به برجام ادامه دهد. به هر روی،  گزارش جدید مدیرکل-  که برای  بررسی به اجلاس 
عادی شورای حکام در شهریور  ارائه شد-  فضای سیاسی و رسانه ای ملتهبی ایجاد 
کرد. به گونه ای که آمریکا، اروپا و روسیه واکنشهایی منفی نشان دادند و یا درباره آن، 
ابراز نگرانی کردند. این شرایط می توانست این احتمال را ایجاد کند که شورای حکام، 
درباره برنامه هسته ای ایران، به تندی واکنش نشان دهد و حتی زمینه ارجاع پرونده را به 

شورای امنیت فراهم کند. رویدادی که ایران، از آن استقبال نمی کند.
با این وجود، باز هم نسیم عملگرایی وزیدن گرفت. مدیرکل آژانس ببین الملی انرژی 
اتمی به تهران آمد و ایران و این سازمان بار دیگر، توافق کردند تجهیزات آژانس- که در 
تاسیسات ایران مستقر است- به روز رسانی شود. اتفاقی که بنا بر گفته گروسی، فوری 
ترین درخواست آژانس را تحقق بخشید تا ریسمان همکاری های دو طرف هرچند 
به مویی رسیده بود، اما پاره نشود. این توافق، شرایط شورای حکام را مدیریت کرد تا 

امیدواری ها به آینده ادامه یابد.
2- امیدهای کم فروغ

رییسی، تیم سیاست خارجی خود را تعیین کرده است. او امیرعبداللهیان، دیپلمات 
اصول گرا و  علی باقری کنی، فرزند آیت الله باقری کنی، برادر مرحوم مهدوی کنی، را به 
ترتیب به عنوان جانشینان ظریف و عراقچی، به عنوان وزیر امورخارجه و معاون سیاسی 
او برگزید. ظریف و عراقچی، از تجربه زیادی در حوزه سیاست خارجی برخوردارند و 
توانستند در مذاکرات پیچیده هسته ای، منافع ایران را تامین و بخش بزرگی از اهداف 
آن را تأمین کنند. رفتار و گفتار  امیرعبداللهیان در نخستین سفر رسمی خود به عنوان 
وزیر امورخارجه به بغداد، آن گونه بود که حتی دستمایه  طنز پردازی های رسانه ای 
قرار گرفت. علی باقری کنی نیز، به عنوان معاون سعید جلیلی،  از اعضای تیم پیشین 
مذاکره کننده ایران بود  که مذاکرات آنان هیچ دستاوردی نداشت و البته مانند جلیلی، 
از برجام انتقاد می کرد و لابد در صورت از سرگیری مذاکرات احساس برجام،  از این 
به بعد از افراد اصلی تیم مذاکره کننده ایران خواهد بود.  انتخاب امیرعبداللهیان و 
علی باقری ، نمی تواند دست کم برای برخی از آنانی که به موفقیت مذاکرات برجام، به 
سبب منافع آن و البته گریزناپذیری اش، امید بسته اند، خوشحال کننده باشد. حتی 
اگر به یاد آوریم که اکنون و به ویژه پس از تحولات مرتبط با افشای فایل صوتی ظریف، 
این واقعیت آشکارتر از همیشه است که وزارت امور خارجه، نقش مجری را در عرصه 
سیاست خارجی برعهده دارد اما واگذاری همین نقش نیز به آنانی که پیش از این، 
میزان توانایی خود را نشان داده اند، شاید دست کم برای برخی امیدوارکننده نباشد. 
اما با این وجود عملگرایی ایران درباره توافق با آژانس، نشان می دهد همچنان می توان 

امیدوار بود که موضوع هسته ای، به نحوی حل و فصل شود

معاون اجتماعی پلیس فتای ناجا:

هیچ کالا و دارویی برای فروش و تبلیغ
 در پیام رسان ها مجوز ندارد

 معاون اجتماعی پلیس فتا با تأکید براینکه هیچ کالا و دارویی برای فروش و تبلیغ 
در پیام رسان ها مجوز ندارد، گفت: فضای مجازی در حوزه فروش اقلام بهداشتی 

نیاز به جراحی دارد و وزارت بهداشت باید در این زمینه شفاف سازی کند. 
سرهنگ رامین پاشایی در یک برنامه تلوزیونی افزود: افرادی که در فضای مجازی 
اقدام به جعل صفحه کرده و خودشان را به عنوان مدیر یک صفحه رسمی معرفی 
و از آن طریق با مردم صحبت و اقدام به فروش می کنند مجرم بوده و تحت پیگرد 

قرار خواهند گرفت.
 وی ادامه داد: این افراد با فنون پلیس فتا قابل پیگیری و شناسایی هستند، 
همچنین فروش و تبلیغ دارو نیز جرم بوده و به هیچ عنوان تا به حال مجوزی در 
این خصوص به غیر از چند داروخانه که در سطح شهر حضور فیزیکی دارند صادر 

نشده است.
وی همچنین توضیح داد: این داروخانه ها هم فقط مجوز نسخه پیچی دارند و به 
هیچ عنوان پزشکی در آنجا ویزیت نمی کند، مرجع اعطای مجوز به آنها هم وزارت 

بهداشت و سازمان غذا و داروست. 
مسؤلان  دارد  جا  و  داشته  وجود  زمینه  این  در  شفافیت  عدم  یک  متأسفانه 
محترم وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو در این خصوص اطلاع رسانی کرده و 
داروخانه هایی را که به صورت اینترنتی و با مجوز فعالیت داشته و در سطح شهر نیز 

حضور فیزیکی دارند به مردم معرفی کنند.
معاون اجتماعی پلیس فتا گفت: اولین نشانه این سایت ها  این است که نشان و 
اعتبار اعتماد الکترونیک کالا و خدمات یا »ای نماد« دارند و دومین نشانه نیز دارا 
بودن مجوز وزارت بهداشت است، وقتی روی »ای نماد« کلیک کنید یک صحه آبی 
یا زرد رنگی باز می شود که به شما می گوید شخص دارنده این سایت کیست، تاریخ 

اعتبار مجوز و اینکه اجازه چه فروشی دارد مشخص می شود.
 البته برخی هم مجوز فروش اقلام و تجهیزات بهداشتی را می گیرند و با آن مردم 
را فریب داده و اقدام به فروش دارو می کنند، لذا باید یک جراحی در خصوص 
فروش اقلام بهداشتی در فضای مجازی اتفاق بیفتد تا فروشگاه ها از هم تفکیک 

شوند.
پاشایی گفت: برای کسب و کارهای اینترنتی احترام قائلم اما به کسب و کارهایی 
که در قالب شبکه های اجتماعی و پیام رسان ها تبلیغ می شود اعتمادی نمی کنم، 
هیچ مجوزی برای فعالیت های خدماتی و فروش هیچ اقلامی در فضای مجازی و 
شبکه های اجتماعی و پیام  رسان ها ندادیم و هیچ صفحه دارویی در پیام رسان ها پیدا 
نمی کنید که مجوز داشته باشد، آن مجوزی هم که اشاره شد در مورد سایت ها بود 

که نام  آن ها در پایگاه اطلاع رسانی وزارت بهداشت ثبت شده است.
 

مدیرعامل سازمان هدفمندسازی یارانه ها خبرداد:

پرداخت ۴۴۰۰ میلیارد معوقات
 کادر درمان 

مدیرعامل سازمان هدفمندسازی یارانه ها از پرداخت بیش از ۴۴۰۰ میلیارد تومان از 
معوقات کادر بهداشت و درمان خبر داد.

امید حاجتی با اشاره به مبلغ پیش بینی شده در قانون بودجه برای وزارت بهداشت و 
درمان و آموزش پزشکی اشاره کرد و گفت : در قانون بودجه سال جاری 52۰۰ میلیارد 
تومان در جدول مصارف هدفمندی تبصره )۱۴( برای معوقات کادر بهداشت و درمان 

پیش بینی شده است.
مدیرعامل سازمان هدفمندسازی یارانه های کشور ادامه داد: در سه ماهه اول293۰ 
میلیارد تومان به وزارت بهداشت و درمان پرداخت شد و با واریز ۱5۰۰ میلیارد دیگر، 
در مجموع تا شهریور ماه ۴۴3۰ میلیارد تومان برای معوقات کادر بهداشت و درمان به 

حساب وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی واریز شد.

اخبار

 

 رییس جمهوری اولویت سیاست خارجی را گسترش و ایجاد روابط همه جانبه با 
کشورهای همسایه و منطقه دانست واظهار داشت:امروز با توجه به ظرفیت بزرگی که 
در قالب سازمان همکاری  شانگهای ایجاد شده است، همه وزارتخانه ها وظیفه دارند 

ظرفیت های همکاری را شناسایی و در مسیر رشد اقتصادی کشور به کار بگیرند. 
آیت الله سید ابراهیم رئیسی روز یکشنبه در جلسه هیات دولت با اشاره به عضویت 
جمهوری اسلامی ایران در سازمان همکاری شانگهای گفت: امروز نه تنها وزارت 
امور خارجه بلکه همه وزارتخانه ها مسوولیت و ماموریت دارند که از ظرفیت ایجاد 

شده، نهایت استفاده را در رونق و شکوفایی اقتصادی کشور بعمل بیاورند.
رییس جمهوری خاطر نشان کرد: امروز کشورهای عضو شانگهای نیز زمینه و 
بستر همکاری با جمهوری اسلامی ایران را از هر زمان دیگری مهیاتر می دانند و 
احساس می کنند می توانند همکاری های بهتر و بیشتری را با ایران رقم بزنند و در 

سخنان خود نیز بر تقویت و تعمیق سطح همکاری با تهران تاکید داشتند.
رئیسی تسریع در فعال کردن بندر چابهار را مورد تاکید قرار داد و اظهارداشت: بندر 
چابهار دروازه ارتباط با کشورهای آسیایی و جهان است، لذا شتاب در توسعه و بهره 

برداری آن، از اهمیت زیادی برخوردار است.
رییس جمهوری همچنین به رایزنی های انجام شده برای تقویت همکاری های 
با ریشه و  ارتباط فرهنگی  با تاجیکستان اشاره کرد و گفت: دو کشور  دوجانبه 
اعتقادی با یکدیگر دارند و در این سفر، دو طرف مصمم شدیم تا فصل نوینی از 

روابط دو جانبه بین دو کشور رقم بخورد.
مانعی برای تقویت روابط اقتصادی با کشورهای همسایه و منطقه وجود ندارد

رئیسی تصریح کرد: سیاست خارجی دولت، تقویت روابط با کشورهای همسایه با 
اولویت دیپلماسی اقتصادی است و این سیاست را با قدرت پیگیری خواهیم کرد و 
هیچ مانعی برای تقویت روابط اقتصادی با کشورهای همسایه و منطقه وجود ندارد.

رییس جمهوری در بخش دیگری از سخنان خود با قدردانی از تلاش ها و فداکاری 

دست اندرکاران حوزه بهداشت و سلامت کشور گفت: امروز شتاب واکسیناسیون 
برای مردم امیدبخش شده است و در کنار آن دقت و انضباط واکسیناسیون اهمیت 

زیادی دارد که باید مورد توجه قرار بگیرد.
رئیسی افزود: به لطف الهی با شتابی که در روند واکسیناسیون آغاز شده سال 
آموزان،  دانش  همه  و  شد  خواهد  آغاز  خود  زمان  در   ۱۴۰۱-۱۴۰۰ تحصیلی 
دانشجویان و خانواده آنها اطمینان داشته باشند که امر آموزش در کشور رونق 

خواهد گرفت و تعطیلی و تاخیر در آن را خسارت به فرزندان خود می دانیم.
تاکید برتداوم حرکت به سمت رشد اقتصادی و کاهش تورم 

رییس جمهوری همچنین تداوم حرکت به سمت رشد اقتصادی و کاهش تورم در 
کشور را مورد تاکید قرار داد و گفت: گام های مثبتی در این زمینه برداشته شده و 

امیدواریم این روند با سرعت بیشتر همراه بوده و برای مردم ملموس باشد.
رئیسی خاطر نشان کرد : در تصمیمات اقتصادی به دنبال آن هستیم که اقدامات، 
همراه با مطالعه و کار کارشناسی باشد تا گام های اجرایی که در حوزه اقتصادی 

برداشته می شود تاثیرگذار و همراه با نتیجه روشن باشد.
رییس جمهوری در ادامه به موضوع راهپیمایی اربعین حسینی اشاره کرده و 
گفت: همه مردم ایران عاشق اباعبدالله الحسین)ع( هستند اما شرایط کرونایی و 
صیانت از جان مردم اقتضائاتی دارد و باید در چارچوب رعایت پروتکل های بهداشتی 
و انضباط عمل شود تا سلامت زائران دچار آسیب نشود ضمن اینکه در این زمینه 

همکاری با دولت عراق نیز اهمیت دارد.
رئیسی در ادامه با تبریک قهرمانی تیم والیبال کشورمان در مسابقات آسیایی اظهار 
داشت: در مقابل افتخارآفرینی ورزشکاران کشورمان وظیفه داریم که ضمن حمایت 

از آنان، زمینه ورزش قهرمانی را نیز در کشور تقویت کنیم.
اقدام موثر برای ایجاد ثبات در بازار تسریع شود 

رئیس جمهورهمچنین  در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت بر لزوم سرعت 
بخشیدن به اقدامات موثر برای ایجاد ثبات در بازار تاکید کرد.

در این جلسه همچنین تامین ارز مورد نیاز وزارت جهاد کشاورزی مطرح شد که 
پس از بحث و تبادل نظر به تصویب رسید.

سرعت  لزوم  بر  امروز  جلسه  در  جمهور  رئیس  رئیسی،  ابراهیم  سید  الله  آیت 
بخشیدن به اقدامات موثر در جهت ایجاد ثبات در بازار به ویژه در حوزه کالا های 

اساسی تاکید کرد.
رئیس جمهور همچنین با اشاره به گزارش ارائه شده در زمینه ترخیص کالا های 

موجود در بنادر بر ضرورت تسریع در روند ترخیص کالا ها تاکید کرد.
در این جلسه معاون اول رئیس جمهور گزارشی درباره وضعیت بازار و اقدامات 

انجام شده در راستای تثبیت قیمت ها ارائه کرد.

رییس جمهوری در جلسه هیات دولت:

وزارتخانه ها ظرفیت های همکاری با سازمان شانگهای را شناسایی کنند

 رییس ستاد کل نیروهای مسلح درباره ماجراجویی گروهک های تروریستی ضد 
انقلاب در شمال عراق هشدار داد و گفت: چنانچه حضور نیروهای تروریستی و 
شیطنت هایشان ادامه داشته باشد، با تکرار و توسعه عملیات های خود، آن ها را منهدم 

خواهیم کرد تا کاملًا بساطشان را جمع کنند و بروند. 
سردار سرلشکر »محمد باقری« در حاشیه مراسم تودیع و معارفه جانشین رییس 
ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به فعالیت گروه های تروریستی در شمال عراق اظهار 
داشت: در مسئله اقلیم شمال عراق متاسفانه با کم توجهی اقلیم و ضعف هایی که 
دولت عراق به دلیل حضور آمریکایی ها داشته است، مواجه هستیم که این سبب شده 

تا گروهک های ضدانقلاب مسلح در شمال عراق حضور فعالی داشته باشند.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح افزود: این گروهک ها پس از سال ها شکست هایی 
که داشتند در یک سال اخیر با تحریک آمریکا و رژیم صهیونیستی و برخی کشورهای 
که  هرچند  دهند؛  توسعه  را  تروریستی  عملیات های  کردند  سعی  عربی  مرتجع 
تاکنون نتوانسته اند کار موفقی انجام دهند، اما در برخی از مناطق مرزی جمهوری 
اسلامی ناامنی ها و نگرانی هایی را به وجود آوردند بنابراین ما چنین شیطنت هایی را 
برنمی تابیم. وی با بیان اینکه زندگی در سایه امنیت و آرامش حق ملت ایران و مردم 
مرزنشین سرزمین ما است، گفت: کشور عراق و اقلیم شمال عراق نباید اجازه دهند تا 
مزدوران آمریکا و رژیم صهیونیستی و گروه های ضدانقلاب مسلح در آن منطقه پادگان 
آموزشی، مقرهای رادیو و تلویزیونی و اردوگاه داشته باشند، کنگره برگزار کنند، آموزش 
نظامی بدهند، به مرزها و مناطق ما حمله کنند و افرادی را از ما ترور کنند؛ این ها برای 

ما قابل پذیرش نیست.
سرلشکر باقری تاکید کرد: نیروهای مسلح با مباشرت و مسوولیت سپاه پاسداران 

انقلاب اسلامی، بساط این گروه های تروریستی را از بین خواهند برد و عملیات هایی 
که در دو هفته گذشته صورت گرفت، ادامه خواهد یافت؛ این حق قانونی و منطقی 

ملت ایران است که از مرزهای امن و آرامی برخوردار باشند.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح ادامه داد: به سران اقلیم شمال عراق و مسوولان 
دولت عراق توصیه کرده ایم که بساط این گروه های تروریستی را جمع کنند و مانع 
فعالیت این ها شوند؛ البته این اخطار، توصیه و درخواست چند سال است که مطرح 
شده اما متاسفانه عمل نشده است؛ لذا چنانچه حضور این ها و شیطنت هایشان ادامه 
داشته باشد، با تکرار و توسعه عملیات های خود، آن ها را منهدم خواهیم کرد تا کاملًا 

بساطشان را جمع کنند و بروند.
و ما در درون  ایرادی ندارد  البته فعالیت های سیاسی هیچ  افزود:  باقری  سردار 
کشورمان صدها حزب داریم که بسیاری از این ها ممکن است با مشی دولت های 
ما اختلاف داشته باشد اما در عین حال نشریه دارند، سامانه های ارتباطی دارند و 
فعالیت های سیاسی و تبلیغی خود را انجام می دهد که این طبق قانون اساسی ما آزاد 
است اما فعالیت های مسلحانه را نمی توانیم تحمل کنیم و حتماً با آن برخورد می کنیم.
و  حملات  در  و  داریم  آن ها  بر  کاملی  اشراف  اطلاعاتی  جهت  از  ما  گفت:  وی 
عملیات هایی که دو هفته پیش اتفاق افتاد، مقر فرماندهی تعدادی از این گروه ها را 
با اعلام قبلی به صورت نقطه ای منهدم کردیم؛ چراکه ما در مرحله نخست، قصدمان 

تحمیل تلفات نبود و به همین جهت به آن ها اطلاع دادیم.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح تصریح کرد: از این به بعد چنانچه این فعالیت ها و 
حضور گروه های تروریستی ادامه یابد، قطعاً با فعالیت های گسترده نظامی جمهوری 

اسلامی مواجه خواهد شد.

 رییس ستاد کل نیروهای مسلح:

 بساط گروه های تروریستی اقلیم شمال عراق برچیده می شود

روند  در  تسریع  بر  تأکید  با  قضاییه  قوه  رئیس   
هوشمندسازی نظام قضایی در راستای بهبود عملکرد 
خدمات  گفت:  قضایی  الکترونیک  خدمات  دفاتر 
قضایی باید با ارزانترین قیمت ممکن به مردم ارائه 

شود. 
محسنی  غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
سند  اجرای  راهبری  ستاد  جلسه  نهمین  در   اژه ای 
تحول قضایی با موضوع »بررسی راهکارهای ارتقای 
عملکرد دفاتر خدمات الکترونیک قضایی« و »تسهیل 
رسیدگی به دعاوی پرتکرار در حوزه انحصار وراثت و 
تحریر ترکه« افزود: تحول و تعالی در قوه قضاییه بدون 

هوشمندسازی غیر ممکن است.
بر تسریع در اجرای طرح های  رئیس قوه قضاییه 
فناوری محور در دستگاه قضا برای افزایش کارآمدی و 

بهبود عملکرد بخش های مختلف قضاییه تاکید کرد.
محسنی اژه ای با بیان این که بی توجهی به دولت 
الکترونیک و هوشمندسازی دستگاه های حاکمیتی 
موجب کندی در روند خدمات رسانی به مردم و بروز 
نارضایتی آنها می شود، افزود: نه تنها در قوه قضاییه 
بلکه در همه ابعاد حکومت هر چقدر در این زمینه گام 

بر نداریم در آینده با مشکلات مواجه می شویم.

رئیس قوه قضاییه با تاکید بر اینکه باید متناسب با 
سرعت پیشرفت تکنولوژی در جهت به روزرسانی و 
کارآمدسازی فرایندها گام برداریم، خاطرنشان کرد: با 
توجه به سرعت بالای تکنولوژی، شاید ضروری باشد 
نه تنها بخشنامه ها و ابلاغیه های سال های گذشته که 
حتی دستورالعمل هایی که طی یک سال اخیر صادر 
و ابلاغ شده اند، متناسب با شرایط روز و نیاز جامعه 

اصلاح و به روزرسانی شوند.
برای  ویژه  دستوراتی  صدور  با  قضاییه  قوه  رئیس 
الکترونیک  دفاتر خدمات  ارتقای عملکرد  و  اصلاح 
قضایی افزود: نگاه دفاتر خدمات الکترونیک قضایی 

باید خدمت محور نه تعرفه محور باشد.
وی با بیان اینکه دستگاه قضا قصد تصدی گری در 
دفاتر خدمات الکترونیک قضایی ندارد، در عین حال 
بر لزوم گسترش بازرسی ها و نظارت های هوشمند و 

قوی بر فعالیت این دفاتر تأکید کرد.
محسنی اژه ای شفاف و رقابتی شدن فعالیت دفاتر 
خدمات الکترونیک قضایی را نیز مورد تأکید قرار داد 
و گفت: مطابق با نظر کارشناسی ارائه شده در این 
جلسه، زمینه ای فراهم شود که علاوه بر افراد حقیقی، 
افراد حقوقی نیز از امکان تأسیس این دفاتر برخوردار 

شوند.    
خدمات  دفاتر  توسعه  کنار  در  کرد:  اضافه  وی 
الکترونیک قضایی در شهرها، باید توجه ویژه ای به 
بسترسازی برای ارائه این خدمات در مناطق محروم و 

روستاها انجام شود.
ارائه  در  مقیم خارج کشور  ایرانیان  به  ویژه  »توجه 
دسترسی  منظور  به  قضایی  الکترونیک  خدمات 
»نوآوری  عدالت«،  به  هموطنانمان  آسان  و  سریع 
از  الکترونیک  خدمات  »توسعه  و  خدمات«  ارائه  در 
دادگستری ها به خدمات سازمان های تابعه« از دیگر 
بهبود  برای  قضا  دستگاه  رئیس  ویژه  دستورهای 

خدمت رسانی دفاتر خدمات الکترونیک قضائی بود.
ضرورت توسعه خدمات قضایی

 به ایرانیان خارج از کشور
خارج  ایرانیان  اکنون  گفت:  قضا  دستگاه  رئیس 
از کشور برای دریافت خدمات قضایی با مشکلاتی 

مواجه هستند که باید این مسئله برطرف شود.
محسنی اژه ای به معاونان راهبردی و حقوقی و رئیس 
مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضاییه مأموریت داد 
به سرعت بخشنامه و دستورالعمل لازم را برای اجرای 

این دستورات تدوین کنند.

رئیس قوه قضاییه:

خدمات قضایی باید با ارزانترین قیمت به مردم ارائه شود

حسن بختیاری زاده*

 یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: بهترین 
کاری که اصلاح طلبان می توانند انجام دهند این 
است که در اسرع وقت یک حزب فراگیر در این 

جبهه تشکیل دهند. 
این که  درباره  ایلنا،  با  گفت وگو  در  آیتی  مهدی 
چه  جدید  دولت  با  مواجهه  در  اصلاح طلبان 
امروز  شاید  گفت:  کنند،  اتخاذ  باید  را  راهبردی 
که  است  اصلاحات  جبهه  برای  فرصت  بهترین 
چند کار مهم را در 8 سال آینده انجام دهند؛ چراکه 
پیش بینی ما این است که دولت آقای رئیسی دولت 
این سال ها  و در  بود  و 8 ساله خواهد  2 دوره ای 
اصلاح طلبان شانسی برای ورود به دولت، مجلس 
و یا جاهای دیگر را ندارند اما زمان خوبی برای شان 

است که می توانند از آن استفاده کنند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب خاطرنشان کرد: 
امروز به دلیل این که اصلاح طلبان پراکنده هستند 
و انسجام تشکیلاتی و حزبی ندارند؛ بهترین کار 
این است که در اسرع وقت یک حزب فراگیر در 

جهبه اصلاحات تشکیل دهند تا از این آشفتگی و 
بلاتکلیفی دربیایند.

وی ادامه داد: قدم بعدی این است که نخبگان 
طور  به  خودشان  جلسات  در  اصلاحات  جبهه 
مستمر به نقد و  آسیب شناسی بپردازند و بررسی 
کنند دلیل بی فروغ و کم اقبال شدن این جبهه 
از سوی مردم چه بوده است و این موارد را به طور 
علمی، تحلیلی و جامعه شناسی مورد واکاوی قرار 
دهند و بعد از این آسیب شناسی دست به  نوسازی و 
بهسازی خودشان بزنند که این امر خودش یک کار 

ارزشمند است.
آیتی تاکید کرد: جبهه اصلاحات امروز می تواند 
با بازسازی و نوسازی سیاسی خودش یک جبهه 
بسیار قوی در دهه آینده باشد و برای این کار هم 
انجام  را  لازم  بازسازی  و  آسیب شناسی  باید  ابتدا 

دهد.
وی ادامه داد: قدم بعدی و بسیار مهمی که جبهه 
اصلاحات در این 8 سال می تواند بردارد، این است 

که بر عمکلرد جبهه اصولگراها نظارت داشته باشد 
و اقدامات این جریان را رصد، کارشناسی و ارزیابی 
و  دولت  که  را  کارهای مختلفی  و  کند  تخصصی 
مجلس اصولگرا در حال انجام آن است زیر ذره بین 
نقد خودش بگذارد که این کار بسیار مهمی است 
این جبهه می تواند انجام دهد. البته این امر نیاز به 
این دارد که کارشناسان و نخبگان جبهه اصلاحات 
در غالب حزب فراگیر گرد هم جمع شوند و کارهای 
رئیس جمهور، وزرا و مدیران ارشد کشور، مجلس و 
قوه قضائیه، نهادهای انقلابی، ارگان های مختلف را 

تحت بررسی قرار دهند.
اسلامی  شورای  مجلس  پیشین  نماینده  این 
بیان کرد: معتقدم این دوره جریان اصلاحات دوره 
تنفس اصلاح طلبان است؛ چراکه در این 8 سال 
جبهه اصلاحات خیلی امیدی برای ورود به دولت 
و مجلس ندارد برای همین بهترین فرصت برای 
تنفس، نقد درون گفتمانی و رصد و پیگیری کردن 

اقدامات و عمکلرد جبهه اصولگرا است.

آیتی فعال سیاسی اصاح طلب:

اصلاح طلبان باید در اسرع وقت حزب فراگیر تشکیل دهند
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 اشتباهات حین خواب منجر به افزایش 
وزن می شوند؟

در حالی که مردم در سراسر جهان با تغییر سبک زندگی، معضلی به نام چاقی را تجربه 
می کنند، تصور بیشتر آنها این است که اتخاذ یک رژیم غذایی فقیر و سبک زندگی بی 

حرکت، منجر به افزایش وزن در آنها شده است.
هنوز برای خیلی از افراد این نکته روشن نیست که بین ابتلا به چاقی و عادات غلط 

خواب، ارتباط بسیار تنگاتنگی وجود دارد.
در اینجا ۷ اشتباه حین خواب که منجر به افزایش وزن می شوند، بیشتر معرفی 

شده اند:
دیر غذا خوردن: مصرف مواد غذایی چند دقیقه قبل از خواب و در اواخر شب، منجر به 
افزایش سطح انسولین می شود. این روند خود کاهش تولید هورمون ملاتونین را به دنبال 
دارد و منجر به کاهش کیفیت خواب شبانه می شود. برای جلوگیری از بروز این مشکل، 

توصیه این است که مواد غذایی 3 ساعت قبل از زمان خواب مصرف شوند.
قرارگیری در معرض نور شبانه: این وضعیت علاوه بر این که با انتشار و تولید ملاتونین 
تداخل دارد، باعث افزایش تولید هورمون کورتیزول نیز می شود. هورمون کورتیزول که 
مرتبط با استرس است، خود عاملی برای افزایش وزن شناخته شده و بیشتر منجر به 
افزایش چاقی شکمی می شود. خاموش کردن دستگاه های دیجیتال در هنگام شب و 

تاریک نگه داشتن اتاق خواب برای بهبود کیفیت خواب شبانه توصیه می شود.
نوشیدن الکل در اواخر شب: متخصصان می گویند افرادی که الکل مصرف می کنند 
حتی با وجود ورزش کردن و رژیم گرفتن باز هم نمی توانند وزن خود را کاهش دهند چون 
این نوشیدنی پرکالری موجب افزایش چاقی شکمی می شود. متخصصان تغذیه تاکید 
کردند از آنجا که کالری های مایع نمی توانند احساس سیری ایجاد کنند، فرد به مصرف 
زیادتر آنها تمایل پیدا می کند و همین امر موجب افزایش وزن بیشتر می شود. پیش 
از این پژوهشگران متوجه شده بودند که اعتیاد به الکل همان نقاطی از مغز را تحریک 
می  کند که در مصرف افراطی نقش دارند و بنابراین این احتمال وجود دارد که اعتیاد به 
چنین موادی گرایش به پرخوری را برای فرد افزایش می  دهد و خطر چاقی را در پی دارد.
ورزش شبانه: درست است که سبک زندگی بی حرکت خود عاملی برای ابتلا به چاقی 
محسوب می شود، ورزش بیش از حد در هنگام شب نیز خود عاملی برای افزایش دمای 
بدن و سرکوب آزادی ملاتونین است. ورزش شبانه همچنین می تواند منجر به انتشار 
بیش از حد دوپامین و کورتیزول شود و مشکلات خواب را ایجاد کند. از انجام ورزش های 

سنگین 3 ساعت قبل از خواب باید اجتناب کرد.
وب گردی در اواخر شب: این وضعیت نیز می تواند با تحریک کورتیزول و دوپامین 
منجر به تداخل با خواب شبانه شود. محققان به همه افراد توصیه می کنند پیش از 
خواب مانیتورهایشان را خاموش کنند. نور آبی مانیتورها مغز شما را که برای خواب آماده 
می شود دچار اختلال کرده و خوابیدن را سخت می کند. دقیقا به همین دلیل است 
که خواندن کتاب های کاغذی قبل از خواب توصیه می شود. فعالیتی که باید جایگزین 

استفاده از تکنولوژی حین خواب کنید.
اتاق خواب گرم: اگر می خواهید راحت تر بخوابید، بهتر است درجه حرارت اتاق 
خوابتان را پایین بیاورید حتی اگر فرد سرمایی هستید. طبق تحقیقات جدید انسیتوی 
بین المللی سلامت وقتی در اتاق سر بخوابید بدن شما کالری بیشتری می سوزاند و این 

برای سلامت تان مفید است.
ساعات خواب نامنظم: شاید بهانه آدم های ناموفق برای بد خوابیدن نداشتن زمان 
کافی برای خواب باشد در حالیکه آنها اولویت های خود را اشتباه انتخاب کرده اند. خواب 
کافی برای سلامت شما یک امر ضروریست. تحقیقات متعدد ارتباط قوی بین مشکلات 
سلامت و فقر خواب پیدا کرده اند. طبق یکی از گزارش های منتشر شده رویترز، مردانی 

که به مقدار کافی نمی خوابند بیشتر در معرض ابتلا به دیابت و چاقی قرار دارند.

برای  اینکه تلاشی  ناخواسته زمانی است که فرد بدون  کاهش وزن 
کاستن از وزن خود بکند، وزنش کاهش پیدا کند. به عبارتی دیگر، این فرد 
تحت رژیم غذایی خاص یا درمانی با هدف کاهش وزن قرار نگرفته است. 
پزشکان این وضعیت را علامتی هشداردهنده از یک سری از بیماری ها 

می دانند.
وقتی بیمار بابت کاهش وزن ناخواسته اش به پزشک مراجعه می کند، 
پزشک فورا به بررسی علت های اصلی می پردازد تا وضعیت او را از جهت 
بیماری های خطرناک بسنجد.لازم به یادآوری است که همه ی کاهش 
وزن های ناخواسته به این شرط که تداوم نداشته باشند لزوما خطرناک 
نیستند. بنابراین ارزیابی پزشکی در این موارد لازم است تا قدم های بعدی 

مشخص شوند.
اگر بیمار در عرض شش ماه، بیشتر از 5 درصد از وزن قبلی بدن خود را 
از دست بدهد، پزشکان آن را زنگ خطر می دانند. اگر کاهش وزن کمتر از 

این میزان باشد احتمالا توصیه می شود تا یک سال صبر کنید.
چه کسانی در معرض خطرند و چرا؟

افرادی هستند که بیشتر در معرض کاهش وزن ناخواسته قرار دارند. 
برای یک فرد بزرگسال سالم، این اتفاق به ندرت روی می دهد اما می تواند 
ناگهان اتفاق بیفتد. در مورد افراد بالای 6۰ سال وضعیت متفاوت است 

و بیشتر از ده درصد این افراد ممکن است دچار کاهش وزن ناخواسته 
شوند.

می شوند  بستری  بیمارستان  در  که  بیمارانی  از  درصد  دو  همچنین 
طی این مدت وزن کم می کنند. اما اگر دوران بستری طولانی باشد یا 

همیشگی شود این درصد به پنجاه می رسد.
و در  ناخوشی شده  افزایش احساس  ناخواسته موجب  وزن  کاهش 
بیمارانی که از قبل بیمارند می تواند بیماری را بدتر کند. در مورد سرطان، 
کاهش وزن ناخواسته علامت پیشرفت بیماری و پاسخ ضعیف به درمان 

می باشد.
علت های کاهش وزن ناخواسته

یکی از دلایل کاهش وزن ناخواسته که ربطی به حوزه پزشکی ندارد، 
مشکلات اقتصادی و مالی است. کم درآمد بودن و دسترسی نداشتن 
به مواد غذایی به اندازه کافی منجر به سوء تغذیه و کاهش وزن می شود. 
همچنین کاهش وزن ناخواسته می تواند دلایل روحی و روانی نیز داشته 
با  یا بیماری باشد. کاهش وزن مرتبط  از یک اختلال  یا ناشی  باشد، 

مصرف دارو نیز وجود دارد.
علت های کاهش وزن ناخواسته که ناشی از اختال یا بیماری اند

بیماری ها و اختلال های زیادی می تواند سبب کاهش وزن شوند، از 

اختلالات سیستمیک مانند نئوپلاسما گرفته تا اختلالات هورمونی مانند 
دیابت.

و  ناخواسته، کمبود قدرت  وزن  از کاهش  ترکیبی  مورد سرطان،  در 
از دست دادن اشتها مطرح است. هر چند این علائم خود را در بیشتر 

سرطان ها نشان می دهند اما در مورد سرطان معده شایع ترند.
اختلالات گوارشی نیز منجر به کاهش وزن می شوند زیرا بیماران مقدار 
کمتری غذا می خورند تا از علائم دور بمانند. این مسئله خصوصا در 

بیماری سلیاک و بیماری کرون صحت دارد.
را تغییر  در میان اختلالات هورمونی که اشتها و جذب مواد مغذی 
می دهند، نقص آدرنال را می توان نام برد که بیشترین نمود آن در بیماری 
آدیسون وجود دارد. افراد دچار دیابت نیز به دلیل تغییراتی که در حس 
چشایی و بویایی شان رخ می دهد و ضمنا به دلیل نوسانات انسولین 

ممکن است دچار کاهش وزن ناخواسته شوند.
در مورد افرادی که بیمار ی های نورولوژیکی دارند، این تغییرات رفتاری 
است که مشکلات خورن و متعاقبا کاهش وزن ایجاد می  کند. در مورد 
بیماری پارکینسون و آلزایمر و زوال عقل، بیمار پیشنهاد غذا را رد می کند.

علت های روحی و روانی
افسردگی یکی از علت های کاهش وزن ناخواسته است که می تواند 
بواسطه ی دیگر بیماری ها پنهان بماند. افراد افسرده کمتر غذا می خورند 
اما اغلب این مسئله را مخفی می کنند و لاغری خود را به فاکتورهای دیگر 

بیرونی ربط می دهد.
آنورکسیا نروزا به امتناع از خوردن گفته می شود و گاهی دلیل آن عدم 
توانایی در بلع بدون هیچ انسدادی در مجاری گوارشی است. این اختلال 
موجب لاغری و پیامدهای خطرناکی برای سلامتی می شود. آنورکسیا 

نروزا معمولا در میان خانم های جوان بیشتر دیده می شود تا سایر افراد.
در نهایت، کسانی که به الکل و دیگر مواد مخدر اعتیاد دارند )مثلا 
کوکائین(، عادت های غذایی شان تغییر می یابد. این افراد معمولا اهمیتی 
به برنامه ی ناهار و شام خود نمی دهند و مواد مغذی مورد نیاز بدن شان را 

تامین نمی کنند.
علت های مرتبط با مصرف دارو

انواعی از داروها می توانند کاهش وزن ناخواسته را در لیست عوارض 
بیماری  یا  علامت  یک  برای  داروها  این  باشند.  داشته  خود  جانبی 
نیز خواهند شد.  اما موجب کاهش وزن فرد  دیگری تجویز می شوند 
لووتیروکسین که برای کم کاری تیروئید تجویز می شود، سوخت و ساز را 
افزایش می دهد و در دوزهای بالا، کالری سوزی زیادی دارد. لوودوپا برای 
بیماری پارکینسون نیز باعث کاهش وزن ناخواسته می شود. دیگوکسین و 

لیراگلوتاید نیز جزو این داروها هستند.
نسبت به کاهش وزن ناخواسته بی اعتنا نباشید

هم کسی که متوجه کاهش وزن ناخواسته اش می شود و هم پزشکی 
که چنین بیماری به او مراجعه می کند باید کاملا دقیق و سریع باشند. 
تست های تشخیصی و تکمیلی باید هر چه زودتر انجام شوند تا علت 
اصلی تشخیص داده شده و تا هنوز شرایط بدتر نشده است، درمان شروع 

شود.

عواملی که باعث می شود فرد بی دلیل لاغر شود؛

پایان بی خوابی و اضطراب با یک میوه خاص!علت کاهش وزن ناخواسته چیست؟

کدام میوه، خاصیت فراوان در مبارزه با 
بی خوابی و اضطراب دارد؟

دانشمندان می گویند که می توان بی خوابی را بدون مصرف دارو های خواب آور و با 
روش های طبیعی، درمان کرد.

عناب، یکی از میوه های گرمسیری است که خواص بی شماری دارد؛ این میوه 
بومی کشور های آسیایی به ویژه چین، به طور گسترده جهت تهیه انواع پیش غذا  و 
سالاد ها مورد استفاده قرار می گیرد. در کشور های آسیایی از عناب در تولید شکلات  

و دسرها استفاده می شود. 
فارغ از طعم دلنشین این میوه، کمتر کسی با خواص بسیار آن آشنایی دارد. 
تحقیقات نشان داده اند که عناب می تواند باعث بهبودی کیفیت خواب و کاهش 
اضطراب و نگرانی شود. میوه خشک عناب، دارای کالری کم و در عوض، میزان 

بالایی از فیبر، ویتامین و مواد معدنی است.
 میزان بالای پتاسیم موجود در عناب، نقش مهم در کنترل ماهیچه ها و توانایی 
محیط  در  حیوانات  روی  مطالعات  می کند.  ایفا  خواب،  زمان  در  آرامش  ایجاد 
آزمایشگاهی نشان می دهند که مصرف عناب، به طور چشمگیر باعث بهبود الگوی 

خواب و تقویت سیستم عصبی، ایمنی و گوارشی می شود. 
دانشمندان چینی در تحقیقات خود روی موش ها مشاهده کردند که فلاونوئید ها 
و ساپونین های استخراج شده از عناب، باعث کاهش بیداری و بی قراری می شوند و 
افزایش طول خواب را به همراه دارند. محققان می گویند که مصرف عناب، یک روش 

طبیعی بهبود کیفیت خواب در افرادی است که از بی خوابی رنج می برند. 
دانشمندان، تحقیق مشابه روی تأثیر مصرف عناب بر روی مغز، انجام داده اند. 
نتایج این تحقیقات نشان دادند این میوه، باعث ایجاد آرامش در بخش هیپوکامپ 
می شود. هیپوکامپ، قسمتی از دستگاه لیمبیک مغز و مرکز یادگیری است که 

تحریک بیش از اندازه آن می تواند فرایند به خواب رفتن را به تأخیر بیاندازد. 
در حقیقت، فلاونوئید ها و ساپونین های موجود در عناب، باعث تأثیر آرامش بخش 
بر هیپوکامپ می شوند و به خوابی آرام و دلنشین در فرد، کمک می کنند؛ همچنین، 
این دو ماده فیتوشیمیایی )ماده شیمیایی گیاهی( باعث طولانی تر شدن خواب و 

آرامش سیستم عصبی مرکزی می شوند. 
یکی از متخصصان در این باره می گوید: یکی از قدرتمندترین خواص عناب، 
توانایی آن جهت ایجاد آرامش در ذهن، کاهش فعالیت عصبی و کمک به القا و حفظ 

خواب در افراد است.
 از دیگر خواص عناب می توان به کمک آن به هضم غذا در افرادی که از سندرم روده 
تحریک پذیر رنج می برند، اشاره کرد. فیبر بالای موجود در عناب، علاوه بر کمک به 

فرایند گوارش، مانع یبوست می شود.
 

چه زمانی به فوریت های 
دندان پزشکی نیازمندیم؟ 

مشکلات به ظاهر کوچک در بهداشت و دهان و دندان اگر نادیده گرفته شود، می 
تواند به سرعت به یک تهدید بزرگ و دردناک تبدیل شده و نیاز به اورژانس دندان 

پزشکی را بیشتر کند.
اورژانس دندان پزشکی به زمانی مطرح می شود که ضربه، خونریزی، درد، تورم 
غیر معمول و ... در ناحیه دندان دیده شود. در اینجا 8 مورد از اورژانس های دندان 

پزشکی را بیشتر می توانید بشناسید:
درد شدید: درد شدید حساس به لمس، حرارت و یا جویدن در دندان نیاز به 
مراجعه فوری به دندان پزشک دارد. اگر این درد به طور ناگهانی در مقدار یا فرکانس 

افزایش داشته باشد، مشکل دندان می تواند ناشی از ایجاد حفره، و یا آبسه باشد.
شل شدن دندان: شل شدن دندان به همراه قرمزی و خونریزی لثه ها نشان از 
بیماری پیشرفته لثه دارد. در صورت عدم درمان، و در موارد نادر، بیماری های لثه 

می تواند منجر به بیماری های قلبی از جمله حمله قلبی شود.
تورم در ناحیه فک: این علامت در اطراف دهان یا در ناحیه فک می تواند نشان از 
ایجاد گره لنفاوی یا عفونت دندان باشد. به ندرت این علامت به ابتلا به سرطان ربط 
دارد. اگر شما به شدت با فک متورم شده همراه با درد شدید مواجه هستید، در یک 
بحران دندانی قرار دارید و باید فورا به دندان پزشک مراجعه کنید. تورم اگر زیاد نباشد، 

در عرض یک تا دو هفته از بین می رود. اما تورم شدید نیاز به مراجعه دارد.
شکستن دندان: در صورتی که با دندان شکسته مواجه شدید، سریعا محل دندان 
مورد نظر را با سرم فیزیولوژی بشویید. یک کیسه حاوی یخ را روی موضع قرار دهید. 
اگر دندان دارای یک لبه تیز شده است که باعث آزار ناحیه گونه و زبان می شود، با 
پارافین یا در صورت امکان موم دندان پزشکی، لبه تیز را بپوشانید و به دندان پزشک 

مراجعه کنید.
احساس خستگی: این احساس می تواند با عفونت دهانی ارتباط مستقیم داشته 
باشد. در صورتی که احساس خستگی دائم در تمام زمان ها را داشتید برای بررسی 

کردن سلامت دهان و دندان تان حتما به دندان پزشک مراجعه کنید.
زخم های دهانی: این زخم های سطحی در سطح داخلی گونه، لثه و زبان بر اثر 
گاز گرفتن گونه، مسواک زدن شدید، خوردن غذاهای داغ یا تحریک های ناشی 
از براکت های ارتودنسی ایجاد می شوند. یک محلول دهانشویه اکسیژنه با حباب 
هایی که ایجاد می کند باعث تمیز کردن زخم از خرده های مواد غذایی می شود. در 
صورت عدم درمان زخم در عرض یک تا دو هفته، باید به دندان پزشک مراجعه کنید.
دندان درد بارداری: درمان های اورژانس دندان پزشکی در هر دوره و زمانی از 
بارداری می تواند انجام شود بنابراین به هیچ وجه نباید برای تسکین درد دندان در 
این دوره به مدت طولانی از مسکن ها استفاده کنید، بلکه باید سریع نزد دندان 
پزشک بروید. توجه داشته باشید مصرف خودسرانه هر دارویی ممکن است برای 
مادر و جنین خطرناک باشد، بنابراین لازم است هیچ دارویی را بدون اجازه پزشک یا 
دندان پزشک استفاده نکنید. در مواردی که پزشک یا دندان پزشک معالج با اطلاع از 
بارداری بیمار، دارویی را تجویز می کنند مصرف آن دارو بلامانع و حتی ضروری است 

و اجتناب از مصرف آن ممکن است برای بیمار و جنین زیان داشته باشد.
درد شبانه دندان: از شایع ترین اورژانس های دندان پزشکی، درد شبانه است؛ 
دردی که هنگام خواب سراغ بزرگسالان یا کودکتان می آید. اگر کودک شبانه دچار 
دندان درد شد، بهتر است او را از حالت خوابیده به وضعیت نشسته درآورید به گونه 
ای که سر کودک بالاتر قرار بگیرد. پیش از مراجعه به دندان پزشک، شستشوی دهان 
با آب گرم و نیز استفاده از قرص مسکن برای کاهش موقت درد پیشنهاد می شود. 
اگر درد شدید یا همراه با تورم است، یک کیسه حاوی یخ )کمپرس سرد( روی گونه 
قرار دهید و بعد از ۱۰ دقیقه آن را بردارید. این کار را به صورت متناوب تا رسیدن به 

دندان پزشک تکرار کنید. در ضمن از گرم کردن موضع موردنظر بپرهیزید.

ملک موقوفه آستان
مقدسه حضرت 

معصومه بوده و 
قیمت گذاری بابت 

ارزش سرقفلی مغازه 
می باشد.اولویت باکانون 
بازنشستگان مخابرات 

منطقه قم  می باشد.
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رییس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم :

دانشجویان روحیه عدالتخواهی 
را در خود تقویت کنند

 رییس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم گفت: در طول تاریخ عده ای راه افراط در 
پیش گرفته و عده ای نیز از چارچوب ها خارج شدند اما دانشجویان باید در راه رسیدن 
به آرمان های انقلاب و رشد و تعالی کشور قدم برداشته و پیوسته روحیه عدالتخواهی و 

ظلم ستیزی را در خود تقویت کنند. 
آیت الله سیدهاشم حسینی بوشهری در دیدار جمعی از دانشجویان، بر لزوم حمایت 
و پشتیبانی روحانیت از نسل جوانی که در خط مقدم حفاظت از آرمان های انقلاب و 
تعالی کشور در حال تلاش هستند، تاکید کرد و ادامه داد: دانشجویان در دانشگاه ها 
باید فعالانه عمل نموده و روحیه تلاش، عدالت خواهی و ظلم ستیزی را در خود تقویت 

کنند.
وی افزود: دانشجو باید آرمان گرا و واقع نگر باشد تا نقاط و افق های دور را مد نظر قرار 
داده و در نتیجه آن بتواند به موفقیت دست یابد و کشور را در مسیر پیشرفت قرار دهد.

و  مطالبات  پیگیری  کرد:  اضافه  گرایانه،  واقع  گرایی  آرمان  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
دغدغه هایی که از سمت دانشجویان مطرح می شود در دستور کار بنده قرار خواهد 
گرفت. عضو مجلس خبرگان رهبری با اشاره به شعار وحدت حوزه و دانشگاه، خاطر 
نشان کرد: اگر شعار وحدت حوزه و دانشگاه کامل تر شکل می گرفت و عملیاتی تر 
می شد، بدنه حوزه و دانشگاه هر دو در تحقق یک هدف، یعنی رشد و تعالی کشور 
مؤثرتر بودند. حسینی بوشهری در پایان سخنان خود به لزوم نهادینه سازی صبر 
و تحمل در محیط دانشگاه اشاره کرد و افزود: اینگونه نباشد که وقتی مسئولی با 
دانشجویان دیدار می کند، با برخوردهای غیرمناسب او را دلسرد کنند، چرا که با این 
نوع از برخوردها نه شما به خواسته ها و مطالبات خود می رسید و نه دیگر مسئولین در 

جمع شما حاضر می شوند؛ بلکه باید مطالبات خود را با  اخلاق حسنه مطرح کنید.
  

معاون خدمات زائرین مسجد مقدس جمکران خبر داد:

اجرای طرح » عهد سقایی «
 برای پذیرایی از زائران اربعین

معاون خدمات زائرین مسجد مقدس جمکران با اشاره به اینکه این مکان مقدس 
موکبی در مسیر نجف اشرف به کربلا نخواهد داشت، گفت: خادمان این مکان مقدس 

در روز اربعین پذیرای جاماندگان اربعین خواهند بود.
ابراهیم صدوقی با اشاره به اینکه خادمان مسجد مقدس جمکران در اربعین حسینی 
توفیق راه اندازی موکب مع امام منصور را در کشور عراق ندارند، اظهار کرد: خادمان 
این مکان مقدس در ایام اربعین میزبان زائرانی هستند که به میعاد منتظران مشرف 

می شوند.
وی ادامه داد: مراسم ویژه عزاداری اربعین حسینی در عصر این روز در فضای باز 
صحن جامع امام مهدی)عج( با سخنرانی حجت الاسلام والمسلمین سید حسین 

مومنی و مداحی حاج سید علی حسینی نژاد برگزار خواهد شد.
رئیس ستاد مناسبت های ویژه مسجد مقدس جمکران با اشاره به اینکه رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی مورد تاکید تولیت و مسئولان این مکان مقدس است، ابراز 
کرد: بسیاری از ویژه برنامه های مسجد مقدس جمکران که برای ایام اربعین تدارک 
دیده شده بود، با توجه به محدودیت های جاری، از طریق شبکه های رسانه ملی و 

صفحات مسجد مقدس جمکران در فضای مجازی پخش خواهند شد.
صدوقی با اشاره به اجرای طرح »عهد سقایی « با هدف تامین آب معدنی خنک مورد 
نیاز زائرین اربعین گفت: این طرح برای پذیرایی از زائرینی که در این روز و در گرمای هوا 
با پای پیاده مسیر حرم مطهر حضرت معصومه)س( تا مسجد مقدس جمکران را برای 
عرض تسلیت به پیشگاه امام عصر)عج( طی می کنند اجرا می شود و بانیان و خیرین با 

هر توان مالی می توانند نام خود را در فهرست سقایان این روز ثبت کنند.
وی خاطرنشان کرد: شماره کارت 6۱۰۴33۷۷۷۰۰۴89۴8 برای این منظور در 
نظر گرفته شده و خیرین می توانند برای دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تماس 

3۱32۰ با پیش شماره ۰25 تماس بگیرند.

مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم خبرداد:

اجرای ۱۰۰ عنوان برنامه به مناسبت
 هفته دفاع مقدس 

مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس از اجرای ۱۰۰ عنوان برنامه در 
قالب 6 کمیته برگزاری چهل و یکمین سالگرد هفته دفاع مقدس در استان قم خبر داد.
حجت الاسلام لقمان پور در گفت گویی با اشاره به اینکه چهل و یکمین سالگرد هفته 
دفاع مقدس همزمان با سراسر کشور از روز 3۰ شهریور و با شعار ما مقتدریم آغازمی 
شود گفت: برای امسال برنامه کشوری به صورت ویدئو کنفرانس در 3۱ استان کشور 
هم اجرایی می شود وهمزمان با سراسر کشور برنامه تجلیل از یک میلیون پیشکسوت 

دفاع مقدس با حضور رییس جمهور برگزار می شود.
وی افزود: در چهل و یکمین سالگرد گرامیداشت هفته دفاع مقدس همزمان با 
سراسر کشور از 25۰ پیشکسوت، رزمنده، ایثارگر، مدافع حرم و مدافع سلامت و 

هنرمند دفاع مقدس تجلیل خواهد شد.
تشکیل  از  قم  استان  مقدس  دفاع  ارزش های  نشر  و  اثار  حفظ  بنیاد  کل  مدیر 
کمیته های 6 گانه برای بزرگداشت هفته دفاع مقدس خبر داد و گفت: این کمیته ها 
شامل نیرو های مسلح به ریاست سپاه علی ابن ابی طالب)ع( استان، کمیته شاهدوایثار 
گران به ریاست بنیادشهید، کمیته رسانه به ریاست صداوسیما، کمیته فرهنگی به 
ریاست فرهنگ و ارشاداسلامی، کمیته زنان به ریاست معاونت زنان استانداری و کمیته 

پشتیبانی به ریاست شهرداری قم از 3۰ شهیریور به مدت 8 روز اجرایی می شود.
حجت الاسلام لقمان پور از اجرای برنامه های ویژه بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس شامل رونمایی از کتاب و اینفوگرافی خبر داد و گفت: در این هفته 2۴ 

جلد کتاب، خاطره، اسناد و ۴۰ اینوفوگرافی نیز رونمایی خواهد شد.
وی اجرای رزمایش کربلای ۱ توسط سپاه امام علی ابن ابی طالب)ع( استان قم به 
مدت ۴ شب در باغ موزه دفاع مقدس و اجرای برنامه های شب های پر ستاره در گلزار 
شهدای علی ابن جعفر)ع( به مدت 3 شب نیز از دیگر برنامه های اجرایی حفظ آثارونشر 

ارزش های دفاع مقدس در این هفته عنوان کرد.
 

از سوی یک موسسه فرهنگی؛ 

نمایشگاه تخصصی کتاب های دفاع 
مقدس برپا می شود

نمایشگاه تخصصی کتاب های دفاع مقدس با عنوان »عطر لاله های حسینی« 
توسط موسسه فرهنگی هنری کتاب خوب از 3۰ شهریورماه جاری تا ۱۰ مهرماه 

به صورت مجازی برگزار می شود. 
دبیر اجرایی نمایشگاه با بیان این که کتاب های دفاع مقدس توسط کارشناسان این 
حوزه انتخاب شده اند، افزود: این نمایشگاه به مناسبت هفته دفاع مقدس با همت 

تعدادی از جوانان دغدغه مند در حوزه ترویج کتاب و کتاب خوانی برپا می شود.
محمدحسین دریس اضافه کرد: کتاب های نمایشگاه با محوریت ایثار و شهادت 
انتخاب شده و علاقه مندان می توانند برای بازدید از نمایشگاه به آدرس اینترنتی 

www.nmkd.ir مراجعه کنند.
وی ادامه داد: عرضه آثاری با موضوع شهدا، دفاع مقدس و مدافعان حرم در قالب 
خاطرات، زندگی نامه، کودک و نوجوان و مستند با تخفیف ویژه از برنامه های این 
نمایشگاه می باشد. وی با بیان این که کتاب های تازه منتشر شده و منتخب با محوریت 
دفاع مقدس در این نمایشگاه عرضه می شود، بیان کرد: مشاوره کتاب برای اقشار 
مختلف با توجه به سن، جنس، سطح مطالعه و علاقه مندی های شخصی فرد، از دیگر 

ویژگی های نمایشگاه مجازی کتاب عطر لاله های حسینی است.
به گفته دریس، با توجه به همه گیری بیماری کرونا و محدودیت های اجتماعی، 
استفاده از بستر پلتفرم بومی برای برگزاری این حرکت فرهنگی هنری از ویژگی های 

شاخص های این نمایشگاه می باشد.
وی با بیان این که اهمیت گسترش فرهنگ کتاب و کتاب خوانی به ویژه در سنین 
جوانان و نوجوانان از جمله مهم ترین دلایل برگزاری نمایشگاه عطر لاله های حسینی 
است، بیان کرد: حفظ یاد و خاطره و همچنین زنده نگه داشتن سیره شهدای هشت 
دفاع مقدس  با محوریت  نمایشگاه  این  برگزاری  دیگر دلایل  از  دفاع مقدس  سال 

می باشد که برای جامعه امروزی بسیار ضروری و حیاتی است.

پیشکسوت تئاتر قم تاکید کرد:

ضرورت تولید نمایش  های دفاع مقدس
 با موضوع شهدای قم  

عضو هیئت داوران جشنواره افلاکیان بر لزوم تداوم برگزاری این جشنواره تأکید کرد و 
گفت: استان قم از ظرفیت ویژه ای در حوزه ایثار و شهادت برخوردار است و از هنرمندان 
استان انتظار می رود که جان فشانی های ایثارگران و شهدای قم را به شکل مطلوبی در آثار 

نمایشی خود منعکس کنند.
محمدرضا آزاد با اشاره به برگزاری جشنواره تئاتر خیابانی افلاکیان، گفت: هنر نمایش 

ابزار بسیار مناسبی برای اشاعه فرهنگ دفاع مقدس است.
وی بر ضرورت بهره گیری از ظرفیت هنر نمایش خیابانی در قم برای ترویج مبانی انقلاب 
اسلامی تأکید کرد و گفت: تاکنون از این ظرفیت به شکل گسترده ای استفاده نشده در 
حالی که این گونه از نمایش نیازمند سالن و زیرساخت های خاصی نیست و در عین حال 

با مخاطب ارتباط برقرار می کند و تأثیرگذار است.
عضو هیئت داوران جشنواره افلاکیان با قدردانی از برگزاری این جشنواره، گفت: 
فعالیت بسیاری از هنرمندان و هنرجویان تئاتر قم از زمان شیوع کرونا تعطیل شده بود 
اما جشنواره افلاکیان بهانه خوبی شد تا این عزیزان دوباره گروه تشکیل دهند و نمایش 

تولید کنند.
آزاد، توجه به موضوع دفاع مقدس را یکی از ویژگی های مهم جشنواره افلاکیان دانست 
و گفت: هشت سال دفاع مقدس یکی از مقاطع مهم تاریخ انقلاب به شمار می رود که به 
لحاظ روایی نیازمند استفاده از ظرفیت هنر است و برگزاری این جشنواره می تواند برای 

جامعه یادآور فرهنگ ایثار و شهادت باشد.
این پیشکسوت تئاتر قم تصریح کرد: برگزاری جشنواره در وضعیت کرونایی بسیار سخت 
بود اما با همت دست اندرکاران و گروه های هنری قم، این رویداد برگزار شد و ان شاءالله 
با فروکش کردن کرونا شاهد اجراهای شش گروه برتر جشنواره در مناطق مختلف شهر 
و استقبال مردم عزیز قم باشیم. عضو هیئت داوران جشنواره تئاتر افلاکیان در رابطه با 
کیفیت آثار این جشنواره، گفت: متن های ارسال شده به جشنواره برای قدم اول خوب 
بود اما تا رسیدن به نقطه مطلوب فاصله داشت. آزاد با بیان اینکه استان قم از ظرفیت 
ویژه ای در حوزه ایثار و شهادت برخوردار است، افزود: لشکر ۱۷ علی بن ابی طالب)ع( در 
بسیاری از عملیات های هشت ساله دوران جنگ نقش آفرین و مؤثر بود و شهدای نام آوری 
را تقدیم انقلاب کرد، همین مسئله باعث می شود تا ما توقع بیشتری از هنرمندان برای 
ارائه نمایشنامه های قوی تر با موضوع شهدای قم داشته باشیم.  این پژوهشگر و مدرس 
تئاتر قم افزود: توقع ما این است که این حجم از رشادت ها و فداکاری های ایثارگران استان 
قم در متن های نمایشی بازتاب پیدا کند. عضو هیئت داوران جشنواره افلاکیان بر لزوم 
استمرار برگزاری این جشنواره تأکید کرد و گفت: امیدوارم با تداوم این جشنواره، فرصت 
دوباره ای در اختیار هنرمندان قرار گیرد تا آنها با مطالعه و نگارش متون قوی تر، تلاش ایثار 

و مقاومت رزمندگان و شهدای استان قم را در آثار خود بازتاب دهند.
 

عضو هیئت رئیسه شورای اسامی شهر قم مطرح کرد:

اتمام طرح های نیمه تمام اولویت
 شورای اسلامی شهر قم

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم گفت: حمایت از شهرداری برای اجرای 
طرح های نیمه تمام عمرانی از اولویت های شورای اسلامی شهر و کمیسیون برنامه وبودجه 
است. نرجس نیازمندبا اشاره به تلاش ها و برنامه ریزی ها برای رفع نیازهای شهری اظهار 
داشت: با برنامه ریزی هایی که اعضای ششمین دوره شورای اسلامی شهر برنامه ریزی 
کرده اند، تا جایی که از لحاظ بودجه ای برای شورای شهر امکان داشته باشد شهرداری را 
حمایت می کنیم. وی با بیان اینکه در حال حاضر مشکلی در تأمین اعتبارات وجود ندارد،  
ابراز کرد: بر اساس درخواست مدیران و شهروندان در مناطق مختلف شهری، تأمین 

بودجه اتفاق افتاده که این مهم نشان دهنده حمایت های خوب شورا از شهرداری است.
عضو شورای اسلامی شهر قم، به تعامل شورای شهر و شهرداری اشاره کرد و گفت: از 
ابتدای آغاز فعالیت شورا تاکنون همکاری مثبت و دوجانبه ای بین شورا و شهرداری برای 

حل معضلات و مشکلات مردم وجود دارد که امیدواریم این تعامل مثبت ادامه یابد.
به گفته وی بودجه شهرداری قم به عنوان یک کلان شهر، بودجه بالایی نیست که باید در 
این زمینه برنامه ریزی های اساسی انجام شود، به طوری که بتوان پروژه های شهری که در 

سال های گذشته انجام شده و یا در دست اقدام است را به نتیجه برسانیم.
عضو کمیسیون بودجه شورای اسلامی شهر قم خاطرنشان کرد: دغدغه هایی داریم که 
پروژه های نیمه تمام و برخی از پروژه های بسیار مهم که زندگی مردم را در آن منطقه یا 

محلات دچار چالش کرده تکمیل و مشکلات موجود نیز برطرف شود.
 

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم خبرداد:

کاهش عمر ناوگان اتوبوسرانی
 به زیر ۲ سال

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم گفت: با خرید 52 دستگاه اتوبوس جدید، 
عمر ناوگان اتوبوسرانی شهر قم به زیر دو سال کاهش پیدا کرد.

علی نیک با اشاره به اهمیت نوسازی ناوگان اتوبوسرانی در افزایش سهم حمل ونقل 
عمومی در سفرهای درون شهری اظهار داشت: برای افزایش سهم حمل ونقل عمومی 

نیازمند ارائه خدمات مناسب و نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی هستیم.
وی تعداد اتوبوس های فعال در ناوگان اتوبوسرانی را 25۰ دستگاه اتوبوس اعلام کرد و 
گفت: با ورود 52 دستگاه اتوبوس جدید در هفته گذشته و برنامه بازسازی اتوبوس ها که از 
سال گذشته آغازشده، عمر ناوگان اتوبوسرانی به عدد قابل قبولی رسیده است. مدیرعامل 
سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم، عمر ناوگان اتوبوسرانی را کمتر از دو سال دانست و ابراز 
کرد: در سال گذشته دو قرارداد اورهال اتوبوس ها با دو شرکت پیشرو اصفهان و شرکت 
مارال انجام شد که طی این دو قرارداد 95 دستگاه اتوبوس اورهال و بازسازی می شود. وی 
با اشاره به آخرین وضعیت اتوبوس های بازسازی شده یادآور شد: در حال حاضر شرکت 
پیشرو اصفهان 3۰ دستگاه اتوبوس را به قم تحویل داده که 2۰ دستگاه آن وارد مدار 
شده و ۱۰ دستگاه آن به زودی وارد مدار می شود و تا پایان سال نیز 26 دستگاه دیگر به 
شهرداری قم تحویل داده می شود. نیک ادامه داد: شرکت مارال نیز 39 دستگاه خود را به 
شهرداری قم تحویل داده و در حال حاضر در مراحل پایانی نوسازی است و با توجه به نیاز 

شهر و بر اساس طرح جامع حمل ونقل به مرور زمان وارد مدار خواهد شد.

مدیر منطقه هشت شهرداری قم خبرداد:

جمع آوری ۱۰میلیون کیلوگرم زباله
 در نیمه نخست سال 

مدیر منطقه هشت شهرداری قم از جمع آوری بیش از ۱۰ میلیون کیلوگرم زباله در 6 
ماهه نخست سال جاری در این منطقه خبر داد.

جمع آوری  اهمیت  به  اشاره  شهرنیوز،  با  خبرنگار  با  گفت وگو  در  رمضانی  محمد 
پسماندهای شهری اظهار داشت: در موضوع جمع آوری پسماندهای منطقه پردیسان، در 

مدت شش ماه نخست سال، ده میلیون و 23۰ هزار کیلوگرم زباله جمع آوری شده است.
وی به سایر خدمات شهری توسط کارکنان زحمتکش نواحی مختلف این منطقه 
از شهرداری اشاره کرد و گفت:  از ابتدای امسال تاکنون علاوه بر انجام حمل خاک و 
نخاله، رنگ آمیزی 5۰ هزار متر طول جدول، 2۰هزار و ۱۰۰ متر از دیوارهای نازیبا، 23۰ 

مترمربع سرعت گیر و همچنین3۷۰ مترمربع ایستگاه اتوبوس انجام شده است.
مدیر منطقه هشت شهرداری قم خاطرنشان کرد: کارگزاری ۴2 پل آهنی، ۱۰۰۰ متر 
طول اصلاح جداول و 55۰ هزار مترمربع پاک سازی زمین های بایر در نواحی سه گانه 

منطقه هشت شهرداری از دیگر فعالیت های انجام شده بوده است.
 

با همکاری شهرداری قم صورت می گیرد:

اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در بوستان ها 
طرح ارتقای امنیت اجتماعی در بوستان ها و تفرجگاه های سطح شهر با همکاری 

شهرداری قم اجرا می شود .
به گزارش شهرنیوز، نخستین مرحله از اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی بوستان ها 
در راستای تأمین آسایش و آرامش عمومی جامعه، در بوستان علوی در قالب تیم های 
پلیس های تخصصی، ستاداحیای امر به معروف و نهی از منکر و گشت رضویون بسیج و با 

حضور و نظارت معاون دادستان به اجرا گذاشته شد.
هدف از اجرای طرح، پاکسازی این مکان ها از وجود افراد هنجارشکن، حاملان سلاح 
سرد و خرده فروشان مواد افیونی و معتادین متجاهر و سایر جرائم مشهود است که تعدادی 

از خرده فروشان مواد مخدر، افراد شرور و افراد ناهنجار در این طرح دستگیر شدند.

 مدیر حوزه های علمیه گفت: باید توجه کنیم برخی افراد ممکن است مالیات 
را به نحو احسن و با نگاه مثبت بپردازند، اما از طرفی عده ای دیگر با فرار مالیاتی 
به دنبال دور زدن قوانین باشند؛ باید عدالت مالیاتی موردتوجه بیشتر قرار گیرد. 
آیت الله علیرضا اعرافی روز یکشنبه در نشستی با مدیرکل امور مالیاتی استان 
قم افزود: اگر وابستگی به نفت و خام فروشی را بتوانیم کاهش دهیم، می توانیم 
به صورت  مالیات  پرداخت  باید  برسیم؛  اقتصاد  نقطه مطلوبی در عرصه  به 
جامع تر و دقیق تر اجرایی گردد؛ البته این در صورتی است که کسب وکارها، 

تولیدات و صنایع رونق پیدا کنند.
قرار  نظارت  و  حمایت  اعتماد،  مورد  خصوصی  بخش  باید  گفت:  وی 
گیرد. فرهنگ پرداخت مالیات و عوارض باید موردتوجه قرار گیرد تا ذهنیت 
پرداخت کننده های مالیات نسبت به آن مثبت بوده و آن را یکی از مخارج لازم 
برای خود و خانواده هایشان بدانند؛ این مهم با ارائه گزارش به مردم در مورد 

مصارف مالیات های اخذشده قابل انجام است.
وی  تبیین مبانی اقتصادی مالیات و عوارض را از لوازم فرهنگ سازی در عرصه 

پرداخت مالیات دانست و گفت: این فرهنگ سازی آغازشده است، اما نیازمند 
اقدامات تکمیلی می باشد.

عضو فقهای شورای نگهبان قانون اساسی با اشاره به مسائل مربوط به دو 
دفتری ها و چند دفتری ها، افزود: باید در مورد این ها نظارت قوی به عمل آید تا 

از ایجاد رگه های دارای حرمت شرعی جلوگیری به عمل آید.
اعرافی بیان داشت: کرونا برای مشاغل زیادی آسیب زا بوده است؛ هرجا 
که دیده می شود گرهی در کار مردم به خاطر این بیماری به وجود آمده باید 
با آن ها همکاری و مسامحه هایی عادلانه صورت گیرد. امام جمعه موقت قم 
گفت: باید برای اجرای عدالت مالیاتی در اعطای اختیارات به متولیان امر اخذ 
مالیات برنامه ریزی دقیق تری صورت گیرد. وی اظهار کرد: افکار عمومی باید در 
مورد مسائل مالیاتی اقناع گردند تا از حساسیت ها و اعتراض های ناشی از عدم 
اطلاع کافی جلوگیری شود. اعرافی با تأکید بر لزوم تقویت ارتباطات ادارات 
مختلف استان قم با حوزه علمیه، عنوان داشت: حوزه علمیه می تواند مشاور 
خوبی برای مسئولان استان باشد و با بهره گیری از ظرفیت های اساتید حوزوی 

برنامه های مناسبی را به آنان ارائه دهد.
مدیرکل امور مالیاتی استان قم :

شکاف مالیاتی در شهر قم رو به کاهش است 
مدیرکل امور مالیاتی استان قم نیز در این دیدار ضمن ارائه گزارش عملکرد 
این سازمان در سال های اخیر گفت: استان قم در حال حاضر در رده چهارم در 

پرداخت مالیات و عوارض قرار دارد.
محمد علیزاده اهوازی افزود: شکاف مالیاتی در شهر قم رو به کاهش است.در 

نقاط صنعتی استان قم شرکت ها و کارخانه ها بزرگی در حال فعالیت هستند.
وی شیوع کرونا را ناتوان در ممانعت از رشد توانمندی های اقتصادی استان 
قم دانست و گفت: خوشبختانه در طول دوران شیوع بیماری کرونا توانسته ایم 

با اثرات آن بر وضعیت اقتصادی استان مقابله و آن را کنترل کنیم.
وی تصریح کرد: تلاش کرده ایم، عدالت مالیاتی را تا آنجا که می توانیم اجرایی 

نماییم و از این مهم مراقبت کنیم.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم با اشاره 
به آلودگی های منطقه سلفچگان گفت: فعالیت و 
استقرار واحدهای صنعتی فولاد و چدن با توجه به 
امری غیرقابل  آلایندگی،  بر  آبی علاوه  بحران کم 

قبول است.
سیدرضا موسوی مشکینی با بیان اینکه در منطقه 
صنعتی سلفچگان دو واحد آلاینده فعالیت دارند که 
به آنها اخطار و حتی برای آنها پرونده تشکیل و به 
دادگاه معرفی کردیم، گفت: با توجه به بحران کم آبی 
در استان فعالیت واحدهای فولاد و چدن در چنین 
منطقه ای استان را با بحران و تنش روبرو کرده و این 

امر غیر قابل قبول است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم با اشاره 
آلودگی  میزان  منطقه،  این  در  پالایش  استمرار  به 
استقرار  با  ما  ولی  است  بررسی  حال  در  مرتب 
واحدهایی که نوع فعالیت آنها ایجاد آلودگی می کند 
فعالیت  از  جلوگیری  برای  افزود:  نیستیم،  موافق 
نیاز به مصوباتی داریم؛ ولی این  این نوع واحدها 
و چارچوب  اقتصادی  با دلایل  واحدهای صنعتی 

قانون و مقررات فعالیت می کنند.
وی با تاکید بر اینکه در منطقه صنعتی سلفچگان 
برای بررسی میزان آلاینده ها و آلودگی هوا به طور 
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  سوی  از  مرتب 
استان قم، پالایش هوا صورت می گیرد، ادامه داد: 
به طور نسبی واحدهای مستقر از قبل در این منطقه 
مستقر هستند و همکاری خوبی با محیط زیست 
مسبب  و  آلاینده  اخیراً  که  واحد  دو  جز  به  دارند؛ 
آلودگی بودند و ما به این واحدها اخطار و به دادگاه 

هم معرفی کردیم.
مشکینی با بیان اینکه برای یکی از این واحدها 
هنوز مجوز بهره برداری صادر نشده بود و در حالی 

که در مرحله تأسیس بود، فعالیت داشت، گفت: 
فعالیت این واحد غیر مجاز و ما آن را به دادگاه معرفی 
کردیم و دستگاهی که وظیفه صدور مجوز تأسیس 
دارد نباید اجازه دهد واحدی که هنوز به بهره برداری 
محیط  حفاظت  مدیرکل  کند.  فعالیت  نرسیده، 
زیست استان قم با اشاره به اینکه واحد دیگر هم که 
قبلًا دارای سیستم کنترل هوای مطلوبی داشت، 
اخیراً در فعالیت خود آلودگی هایی ایجاد کرده است 
که این واحد هم از سوی محیط زیست اخطار و به 
دادگاه هم معرفی شده است، افزود: مسئولان این 
واحد صنعتی در گفته های خود دلیل این آلایندگی 
را سوختن قطعات عنوان کرده و گفته اند: »قرار است 
از کشور آلمان قطعات جدید خریداری کنند؛ ولی از 
مرحله خرید تا ترخیص قطعات فرآیند زمانی طولانی 

نیاز است«
وی با تاکید بر اینکه هر واحد صنعتی برای شروع 
به  را  خود  صنعتی  واحد  باید  ابتدا  خود  فعالیت 
سیستم کنترل هوا مجهز کند، ادامه داد: ما از شرکت 
شهرک های صنعتی سلفچگان درخواست داریم تا 
نسبت به نصب سیستم »اچ اس« خود همکاری لازم 
را انجام دهد و بازوی محیط زیست در زمینه گزارش 

آلودگی و آلاینده های واحدهای صنعتی باشد.
با واحدهایی که فعالیت آنها هیدروکربنی 

است مخالف هستیم 
موسوی مشکینی با اشاره به فعالیت واحدهایی که 
ممکن است در کنار بحران بی آبی استان تنش هایی 
گفت:  و  کرد  اشاره  کنند  ایجاد  استان  برای  را 
واحدهای فولاد و چدن، با توجه به نوع فعالیت آنها و 
بحران کم آبی که استان قم با آن روبرو است، ممکن 
در آینده استان را با تنش و بحران روبرو کند و فعالیت 
آنها با طرح آمایش و توسعه استان هم مغایرت داشته 

و ما مخالف این نوع فعالیت هستیم.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم با بیان 
اینکه با واحدهایی که فعالیت آنها هیدروکربنی است 
مخالف هستیم، افزود: تا جایی که توانستیم با این 
واحدها برخورد کردیم اما در این زمینه موفق نبودیم؛ 
زیرا این واحدها همکاری لازم را نداشتند و با دلایل 

اقتصادی هنوز فعالیت دارند.
از  سیدرضا موسوی مشکینی در بخش دیگری 
سخنان  خودددر پاسخ به این سوال که آیا برخوردی 
استان ها  دیگر  از  مجاز  غیر  پسماندهای  ورود  با 
در  گفت:  خیر؛  یا  می شود  سلفچگان  منطقه  به 
زمینه منطقه ۱8 هکتاری که از سال 8۱ به شرکت 
شهرک های صنعتی سلفچگان واگذار شد، اخیراً در 
زمینه پسماندها و چالش های آن با معاونت دادستانی 
و خود مدیران شرکت شهرک های صنعتی جلساتی 
داشته ایم که این منطقه در اختیار شرکت شهرک ها 
قرار گرفت و در طول این دهه با فراز و نشیب ها و تغییر 
ساختار مدیریتی روبرو شد؛ در حالی که در گذشته 

فعالیت مناسبی در زمینه پسماند داشت.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم با اشاره 
به اینکه عملکرد زیست محیطی این منطقه برای 
اداره کل حفاظت محیط زیست قابل قبول نیست 
و ورود و خروج پسماند در این منطقه با بی نظمی و 
بی انضباطی صورت می گیرد در حالی که این منطقه 
برای دفع پسماندهای واحدهای ویژه تعویض روغن 
فعالیت می کرد، ادامه داد: در منطقه سلفچگان هیچ 
مجوزی برای ورود و خروج پسماند چه از استان قم 
و چه از استان های دیگر وجود ندارد، ولی متأسفانه 
در حال فعالیت است و امیدواریم تصمیمات خوبی 
با جلسه ای که با معاونت دادستانی و هیئت مدیره 

منطقه صنعتی سلفچگان داشتیم؛ اتخاذ شود.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم :

فعالیت واحدهای فولاد و چدن در منطقه سلفچگان غیر قابل قبول است

آیت الله اعرافی دردیدار با مدیرکل امور مالیاتی استان قم:  

افکار عمومی در مورد مسائل مالیاتی اقناع شوند
باید عدالت مالیاتی موردتوجه بیشتر قرار گیرد

فرماندارقم گفت: تاکنون نزدیک به 5۰ درصد مردم قم حداقل یک دُز واکسن کرونا را 
دریافت کرده اند که در روزهای آینده به بالای ۷۰ درصد خواهد رسید.

مرتضی حیدری روز یکشنبه در جلسه گام پنجم بسیج ملی مقابله با کرونا موسوم به طرح 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی از رویکرد قرارگاه شهید سلیمانی در اقناع مردم برای رعایت 
هرچه بیشتر شیوه نامه های بهداشتی و همچنین ترغیب گروه های هدف به تزریق واکسن 
خبر داد و گفت: برای رسیدن به این هدف یک قرارگاه اطلاع رسانی و تولید محتوا تشکیل 
و آخرین اخبار و اقدامات طرح سردار شهید سلیمانی از طریق صدا و سیما به اطلاع مردم 

خواهد رسید.
فرماندار قم همچنین از تشکیل کمیته مشورتی با حضور جوانان و فعالان عرصه فضای 
مجازی برای ترغیب هر چه بیشتر مردم به واکسیناسیون خبر داد و گفت: به زودی با تشکیل 
کمیته های مشورتی از ظرفیت جوانان منتخب و تاثیرگذار استان برای تحت تاثیر قرار دادن 

فضای مجازی استفاده می شود. 
وی با اشاره به جو سازی و شایعه پراکنی ها در خصوص واکسیناسیون در فضای مجازی 
تصریح کرد: تنها ۱۰ درصد از افراد جامعه مخالف واکسیناسیون هستند و حدود 2۰ درصد 
از افراد در مورد زدن یا نزدن واکسن مردد هستند و تمامی نهاد ها و دستگاه ها باید برای حفظ 

سلامت جامعه باید برای ترغیب هرچی بیشتر این افراد نسبت به واکسیناسیون تلاش کنند.

وی در ادامه با اشاره به واکسیناسیون معلولان و افراد ناتوان در روز های اخیر گفت: تا کنون 
بیش از ۱6۰۰ معلول توسط کمیته امداد امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی و بنیاد آبشار 

عاطفه ها شناسایی و 5۰۰ نفر از آن ها واکسینه شده اند.
حیدری با اشاره به اینکه هزینه حمل و نقل افراد معلول برای تزریق واکسن توسط نهاد های 
حمایتی پرداخت می شود گفت: هدایایی هم برای تشویق معلولان به واکسیناسیون در نظر 

گرفته شده و امیدواریم تا اوایل مهر تمامی مدیران و معلولان استان واکسینه شوند.
لزوم اطاع رسانی گسترده در خصوص واکسیناسیون 

رییس مرکز بهداشت استان نیز در این جلسه با تأکید بر لزوم اطلاع رسانی گسترده در 
خصوص واکسیناسیون گفت: در حال حاضر واکسیناسیون در کشور ما موضوعی اختیاری 

است و به همین دلیل دلیل باید مردم را نسبت به آن تشویق و ترغیب کرد.
دکتر محبی از همکاری مراکز 28 گانه بهداشتی با طرح واکسیناسیون همگانی خبر داد و 
گفت: این مراکز با تمامی افراد بالای 6۰ سال تماس می گیرند و آن ها را به مراکز واکسیناسیون 

دعوت می کنند.
سریعتر  و  بیشتر  انجام  برای  مجازی  فضای  در  اثرگذار  موج  یک  راه اندازی  لزوم  از  وی 
واکسیناسیون خبر داد و گفت: در صورتی که نیاز باشد از خودرو های حامل بلندگو و ماذنه 

مساجد برای تشویق مردم به واکسیناسیون استفاده خواهد شد.

فرماندارقم:

5۰درصد گرو ه های هدف درقم واکسن دریافت کرده اند

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر قم از تنظیم سندی 
در حوزه حمل و نقل و ترافیک در 12 محور با تأکید بر مواردی مانند افزایش سهم 

استفاده از حمل و نقل عمومی خبر داد. 
در  شهر  اسلامی  شورای  مهم  جایگاه  به  اشاره  با  دهناد  محمدحسین  سید 
سیاستگذاری و تعیین راهبردهای مدیریت شهری اظهار کرد: باید گفت اعضای 
شورای شهر تلاش می کنند تا با تعیین نقشه راه و ریل گذاری، مسیر حرکت شهر 
را ترسیم کنند تا شهرداری بتواند به عنوان بازوی اجرایی مدیریت شهری، اقدامات و 

فعالیت های خود را تعریف کند.
وی همچنین ادامه داد: بر این اساس، باید رویکردها و نگرش های صحیح در 
مدیریت شهری مورد توجه قرار گیرد و به بیان دیگر، دقت فدای سرعت در فعالیت ها 

و پروژه ها نشود تا مدیریت شهری در مسیر درست حرکت خود قرار گیرد.
عضو شورای اسلامی شهر قم همچنین درباره تلقی خود از اهمیت و جایگاه 
شورای اسلامی شهر، پیش و پس از ورود به این شورا تصریح کرد: بدون تردید، 
شورای اسلامی شهر به عنوان مغز متفکر مدیریت شهری دارای جایگاهی مهم 
است، چراکه حتی تعیین یک راهبرد به ظاهر ساده می تواند چندین سال آینده 
یک شهر را تحت تأثیر قرار دهد و بودجه ها را به سمت و سویی سرازیر کند که شاید 

اولویت شهر نباشد.
دهناد با تأکید بر ضرورت جهت نما بودن شورای شهر در مدیریت شهری اذعان 

کرد: در این مسیر، شورای شهر باید اولویت های مدیریت شهری را إحصا، اعلام و 
رصد کند تا فعالیت ها و پروژه ها در مسیر صحیح خود قرار گیرد.

وی با بیان این که مطالعه اسناد بالادستی در مدیریت شهری و بویژه توسط اعضای 
جدیدالورود به شورای شهر باید مورد توجه قرار گیرد یادآور شد: همه اعضا و بویژه 
اعضای جدیدالورود به شوراهای شهر باید ورود کارشناسی شده ای به طرح ها و 

مباحث مطرح در شورا داشته باشند و پویایی خود را در حال و آینده تداوم بخشند.
دهناد در عین حال اضافه کرد: بر اساس آن چه گفته شد، اعضای شورای اسلامی 
شهر باید بدون تعصب، مباحث کارشناسی را دنبال کنند و با تضارب آراء، بهترین 

تصمیم را برای مدیریت شهری بگیرند.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر سپس به برنامه ریزی 
خود برای مدیریت شهری در پنج محور توجه داد و گفت: یکی از این پنج محور، 
عرصه حمل و نقل و ترافیک است که به نوعی مسؤولیت کمیسیون مربوط به آن را در 
شورا بر عهده گرفته ام و در این مسیر، تنظیم سندی در ۱2 محور با تأکید بر مواردی 

مانند افزایش سهم استفاده از حمل و نقل عمومی در دستور کار است.
وی افزود: حوزه فنی و عمرانی و تهیه برش یک ساله از پروژه های شهری در حال 
اجرا از دیگر محورهای فعالیت بنده در شورای شهر خواهد بود تا إن شاء الله و بر 
اساس بازدیدهای انجام شده از پروژه ها و رصد آن ها بتوانیم حداقل 2۰ پروژه را در 

یک سال آینده به بهره برداری برسانیم.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر قم :

سند حمل و نقل و ترافیک قم تدوین می شود 
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 معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: طرح تأمین مالی پروژه های 
دولت در حوزه مسکن در بازار سرمایه در حال بررسی است.

محمود محمودزاده افزود: برنامه های ما در حوزه تأمین مالی 
بخش مسکن از محل بازار سرمایه، به سه دسته کلی تقسیم 
شده است به طوری که سال گذشته جلسه های متعددی با 
سازمان بورس و اوراق بهادار در خصوص عملیاتی کردن برخی 
برنامه ها برگزار و خوشبختانه تعدادی از آن ها در قانون جهش 

تولید اعمال و تبدیل به قانون شد.
هدف  با  مسکن  و  زمین  صندوق های  گفت:  محمودزاده 
افزایش تولید در حوزه ساختمان از جمله مباحثی بود که در 
قانون سامان دهی به آن اشاره شد، ولی دستگاه های نظارتی 
ایراد هایی بر آیین نامه آن گرفتند که خوشبختانه با رفع ایراد های 
موجود، شرکت ها و سازمان های وابسته به وزارت راه و شهرسازی 

منعی برای ورود به آن نخواهند داشت.
معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: علاوه بر بخش خصوصی 

وابسته  سازمان های  است،  فراهم  آن ها  ورود  برای  بستر  که 
کلان تر،  مقیاس  در  می توانند  نیز  شهرسازی  و  راه  وزارت  به 
پروژه های بزرگی را با دو هدف، یعنی جذب سرمایه )علاقمندان 
به سرمایه گذاری در حوزه مسکن و ساختمان( و تولید مسکن و 

افزایش کاربری های خدماتی سطح کشور، اجرایی کنند.
وی عنوان کرد: موضوع دوم بحث اوراق سلف )مشارکت در 

پروژه ها( است که آن هم بحث جداگانه دارد.
معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی در ادامه 
گفت: بحث سوم هم تامین مالی از بازار سرمایه است که برای 
این موضوع بررسی هایی در بازار سرمایه در حال انجام است تا 
مدل های مختلف آن تدوین شود؛ البته این موضوع ارتباطی به 
مسکن حمایتی ندارد و برای بازار مسکن معمولی است و شامل 

گروه های درآمدی متوسط به بالا می شود.
وی اضافه کرد: برای تأمین مالی دستگاه های تابع وزارت خانه 
نیز بازار سرمایه در حال بررسی هایی است که مشوق های لازم 

برای آن باید در نظر گرفته شود و جذاب تر از نرخ سود بانکی 
باشد.

وی خاطر نشان کرد: موضوع چهارم بحث تضمین حوزه 
مصالح ساختمانی است؛ این اتفاق یک موضوع جدید است که 

امیدواریم زودتر به نتیجه رسیده و آن را عملیاتی کنیم.
به گفته محمودزاده؛ سه موضوع اول آماده عملیاتی شدن 
هستند، زیرا مصوبه های مربوط به آن ها گرفته شده و امیدواریم 
با ورود جدی بخش خصوصی و بخش حاکمیت که امکان ورود 
به این حوزه را دارند، شاهد یک بازار بزرگ سرمایه گذاری در 

حوزه مسکن و ساختمان باشیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی در خصوص زمان اجرایی شدن 
این برنامه ها گفت: اقداماتی که در وزارت راه و شهرسازی لازم 
بود را انجام داده ایم، اما زمان اجرای آن بستگی به دستگاه های 
کنند؛  عملیاتی  را  خود  پروژه های  که  دارد  اجرایی  مختلف 
سیستم ما بیش از ۱3 پروژه طراحی شده دارد؛ اما کار های 

مربوط به بروز رسانی در حال انجام است که امیدواریم زودتر به 
نتیجه رسیده و در بورس ارائه شوند.

معاون وزیر راه و شهرسازی اعام کرد:

۳ مسیر جدید خانه دار شدن از طریق بورس

رئیس سازمان برنامه و بودجه:

امکان نظارت بر ردیف های بودجه 
وزارتخانه ها باید فراهم شود

 رئیس سازمان برنامه و بودجه ضمن تأکید بر اهمیت نظارت بر برنامه های کلان 
کشور گفت: هر دستگاه وزارتخانه ای باید پاسخگوی عملکرد خود بوده و ساختار به 

گونه ای باشد که مدیریت و نظارت به ردیف های بودجه امکان پذیر باشد.
»سیدمسعود میرکاظمی« با اشاره به اینکه وظایف اصلی سازمان، اقتدار ملی 
است نه اقتدار بودجه ای، خاطر نشان کرد: سازمان برنامه و بودجه باید نظارت 
دقیق و جدی روی کنترل برنامه ها در سطح کلان کشور داشته باشد و درگیر مسایل 

جزیی نشود.
رییس سازمان برنامه بودجه با اشاره به اینکه هر دستگاهی هر امتیازی می گیرد 
باید پاسخگو باشد، تصریح کرد: مدیریت بر هزینه ها نه تنها سرلوحه کارها قرار 
بگیرد، بلکه مدیریت برنامه ها و تامین منابع اولویت اصلی کارها باشد، چرا که در 
شش ماه گذشته در جذب منابع، عملکردها بسیار ضعیف بوده و استفاده از تنخواه 
و مولد نکردن دارایی ها باعث تورم افسارگسیخته و تحمیل چنین شرایط نامطلوب 

بر مردم شده است.
رییس سازمان برنامه بودجه، با بیان اینکه همه اذعان دارند ادامه روند فعلی به نفع 
کشور نیست، گفت: استراتژی سازمان این است از نگاه سطحی و جزیی فاصله 

بگیرد و افق دید سازمان را بر اساس نگاه کلان و با اهمیت کشور متمرکز کند.
پیشنهادات، چالش  استان ها،  و  داد: همه بخش ها، شهرستان ها  ادامه  وی 
و راهکارها خود را در خصوص لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ را مطرح کنند تا با نگاه 

کارشناسی و علمی به جمع بندی نهایی برسیم.
میرکاظمی با تاکید بر اینکه تاکنون کسی متولی بهره وری نبوده است، اظهار 
داشت: روی بنگاه های کوچک سرمایه گذاری شده ولی منجر به تولید و رشد ملی 

نشده است، چرا که بهره وری را مورد توجه قرار نداده اند.
 

وزیر صمت خبر داد؛

تداوم کاهش قیمت سیمان
 با همکاری استان ها

وزیر صمت با بیان اینکه قیمت سیمان در بازار نسبت به هفته گذشته باز هم کمتر 
شد، گفت: استان ها برای کاهش هر چه بیشتر قیمت سیمان به صورت ویژه پای 

کار بیایند.
سیدرضا فاطمی امین در جلسه ویدئوکنفرانسی با رؤسای سازمان های صمت و 
مدیران عامل شرکت شهرک های صنعتی استانی با موضوع بررسی مسائل مرتبط 
با صنعت سیمان، افزود: تمامی فعالان صنعت سیمان مکلف به ثبت نام در سامانه 

جامع تجارت و ثبت اطلاعات خرید و فروش در سامانه افق می باشند.
وی با بیان اینکه موضوع سیمان در قالب یک برنامه سه ماهه بصورت مداوم رصد 
و پایش خواهد شد، اضافه کرد: قیمت سیمان در بورس با اجرای این برنامه متعادل 
شد و در بازار نسبت به هفته گذشته باز هم کمتر شد. وزیر صنعت، معدن و تجارت 
ادامه داد: قیمت سیمان به صورت پاکتی به زیر 25 هزار تومان رسید و قیمت 
سیمان فله هم حدود ۱8 هزار تومان ارزان تر شد. فاطمی امین با بیان اینکه به 
صورت کلان برای تعدیل قیمت سیمان به موفقیت های خوبی رسیده ایم، تصریح 
کرد: استان ها باید بیشتر از این پای کار بیایند و کار به صورت ویژه مورد توجه واقع 
گردد. وی با بیان اینکه عرضه سیمان در بورس تجربه خوبی بوده است، گفت: 
کار ها باید با جدیت هر چه بیشتر دنبال شود و انتظار دارم تمامی پروژه ها از جمله 

۱9 پروژه نظام توزیع و پوشش کالا در سامانه با قدرت ادامه یابد.

سهام  گذشته،  وقت  چند  در  اینکه  به  توجه  با  گفت:  سرمایه  بازار  کارشناس  یک 
شاخص ساز بازار به دلیل افزایش قیمت ارز و رشد قیمت ها در بازارهای جهانی، رشد قابل 
توجهی را تجربه کردند، روند اصلاحی بازار در هفته اخیر طبیعی بود و سهامداران نباید 

نگران روند ایجاد شده در معاملات اخیر بازار باشند.
"حسین عبدی" به افت اخیر شاخص بورس و عوامل تاثیرگذار بر روند فعلی معاملات بازار 
اشاره کرد و افزود: با توجه به اینکه در چند وقت گذشته سهام شاخص ساز بازار به دلیل 
افزایش قیمت ارز، افزایش قیمت ها در بازار جهانی و محصولات شرکت های پتروشیمی و 
فلزات اساسی رشد قابل توجهی را تجربه کردند؛ بنابراین روند اصلاحی بازار در هفته اخیر 

طبیعی بود و سهامداران نباید نگران روند ایجاد شده در معاملات اخیر بازار باشند.
وی اظهار داشت: سهام اغلب شرکت های بزرگ و شاخص ساز بازار برای مدتی تحت تاثیر 

وضعیت قیمت های جهانی در مدار صعودی قرار گرفتند اما  هفته گذشته با توجه به رشدی 
که تجربه کردند وارد فاز اصلاحی شدند که این امر طبیعی بود.

عبدی تاکید کرد: در روند هفته گذشته معاملات بورس، شرکت های کوچکتر و تک سهم 
هایی بودند که روند خود را از مسیر معاملات بازار جدا کردند و بازدهی مثبتی را در اختیار 

سهامداران قرار دادند.
این کارشناسان بازار سرمابه با بیان اینکه علت اصلی چنین روندی در بازار بیشتر بعد 
روانشناسی داشت و بسیاری از سهامداران به دلیل کسب بازدهی معقولی  از بازار به دنبال 
شناسایی سود پیش رفتند، افزود: نرخ ارز هم به دلیل زمزمه های ایجاد شده درخصوص 
انجام مجدد مذاکرات برجام و نیز احتمال ایجاد توافق، بر مدار اصلاحی قرار گرفت، در 
اواسط هفته بازار سهام تحت تاثیر وجود نوسان در نرخ دلار با روند صعودی همراه شد اما 

معاملات بورس در روزهای پایانی هفته دوباره تغییر مسیر داد و وارد فاز اصلاحی شد.
افزایش جذابیت بازار سهام و ورود بیشتر نقدینگی به بازار سرمایه

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه روند کنونی بازار و اصلاح فعلی شاخص بورس تا کجا 
می تواند ادامه دار باشد، گفت: ادامه روند بازار منوط به دو مولفه اصلی در پیش بینی ها 

است که باید به طور حتم در نظر گرفته شوند.
عبدی خاطرنشان کرد: مولفه نخست به شرایط کلی اقتصاد کلان باز می گردد که از 
یک طرف  یعنی دولت و بازیگران اصلی حاضر در دولت تعیین کننده این شرایط هستند 
و از طرف دیگر هم عواملی پیش روی بازار قرار دارد که تعیین مسیر آنها در اختیار بازیگران 

اصلی اقتصادی کشور  نیست.
این کارشناس بازار سرمایه معتقد است که دولت تا چند روز آینده می تواند با تعیین 

سیاست های اقتصادی خود تعیین کننده روند اصلی بازار باشد.
وی با بیان اینکه تعیین یک سری از قوانین مالیاتی جدید بر روی بازار ملک، خودرو و 
دیگر بازارهای سرمایه گذاری می تواند کمک کننده به افزایش روند صعودی معاملات بازار 
سرمایه باشد، گفت: این بازار برای سرمایه گذاران به عنوان بازاری امن و فارغ از مالیات 
مطرح است که این موضوع منجر به افزایش جذابیت بازار سهام و ورود بیشتر نقدینگی به 

این بازار خواهد شد.
عبدی خاطرنشان کرد: از طرف دیگر باید دید که سیاست های دولت در تعیین نرخ ارز 
و عوامل مرتبط با آن چگونه خواهد بود، همچنین این موضوع باید مورد توجه باشد که 
سیاست های تثبیت بازار ارز و سیاست ابهامی که دولت در گذشته برای این بازار مطرح 

کرده است به کدام سمت پیش می رود.
به گفته این کارشناس بازار سرمایه، این مسایل همگی در روند بازار تاثیرگذار هستند؛ 
بنابراین می توان گفت دولت در شرایط فعلی اصلی ترین بازیگر برای تعیین و ادامه مسیر 

معاملات بازار سهام خواهد بود.
وی اظهار داشت: اگر بخواهیم روند بازار را در بلندمدت مورد ارزیابی قرار دهیم باید به 
این نکته توجه کرد که یک سری عوامل در خارج از حیطه و اختیار دولت قرار دارد و خود 
را در اقتصاد کلان نشان می دهند، این عوامل به عنوان قطب نما در بازار سرمایه نشان 

دهنده روند بازار هستند.
عبدی خاطرنشان کرد: برای مثال در آمار نقدینگی منتشر شده طی چند روز گذشته، 
یک سری اطلاعات وجود دارد که نشان دهنده تغییر احتمالی قیمت ارز است، این امر 
به عنوان اتفاقی مثبت برای بازار سرمایه تلقی می شود و نشان دهنده ادامه روند صعودی 

بازار است.
این کارشناس بازار سرمایه افزود: از بعد اقتصاد کلان یک مولفه اصلی وجود دارد که 
بخشی از آن در دست بازیگران اصلی دولتمردان و وزرای مرتبط با اقتصاد کشور قرار دارد و 

بخش دیگر آن خارج از حیطه و نقش آفرینی دولت در اقتصاد است.
وی با بیان اینکه مولفه دیگر مربوط به ورود پول و نیز مرتبط با بازار سرمایه است، گفت: 
بازار سرمایه در شرایط فعلی معاملات خود را با حجم معقولی از پول ادامه می دهد که این 

میزان از نقدینگی در حال چرخش بین صنایع مختلف است.

یک کارشناس بازار سرمایه :

سهامداران نگران روند ایجاد شده در معاملات بازار نباشند

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان 
پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح 

ذیل تأیید نموده اند.
پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۱8۷5  به  مربوط  رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰3336   -۱
مربوط به تقاضای خانم زینب حسینی فرزند حاجت در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۷5 مترمربع 
پلاک شماره ۱۱۰۰5 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری 
مع الواسطه از حسن تقوی یگانه از سند قطعی 6299۷ مورخ 69/۰2/25 دفتر خانه 6 قم )م الف ۱۱۰۴8(
2- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰333۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰۱۴5مربوط 
به تقاضای آقای سید جواد حائری فرزند سید محمد کاظم در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۴3/69 مترمربع پلاک شماره ۱۰3۷9/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند 

قطعی به شماره 83۰۰9 مورخ 9۷/۰6/22 دفترخانه 2۴ قم )م الف ۱۱۰۴9(
3- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰35۷9 مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰۰35مربوط 
به تقاضای آقای سید محمد حسینی علوی فرزند سید حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۱26 مترمربع پلاک شماره ۱۰25۰/۱8/36 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند 

مالکیت مشاعی صادره در دفتر 52۰ صفحه 252 و 255 )م الف ۱۱۰52(
۴- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰3532 مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰2۷۷مربوط 
به تقاضای خانم زهرا لطفی فرزند فرج اله در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱8۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۱95 و ۱۰53۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره 

2826۴ مورخ 99/۱۰/۱8 دفتر خانه 39 قم )م الف ۱۱۰5۴(
5- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱5۷2 مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰۰55مربوط 
به تقاضای آقای عیسی احمد آبادی فرزند محمدعلی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ 53/33 مترمربع پلاک شماره ۱۰۴56 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره 

یک قم سند قطعی به شماره ۱۷3۴3 مورخ ۱398/۱۱/2۷ دفتر خانه ۷۷ قم )م الف ۱۱۱2۴(
6- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱5۷۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰۰56مربوط 
به تقاضای خانم کوثر بیگم امامی میبدی فرزند سید محمد در در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب 

ساختمان به مساحت ششدانگ 53/33 مترمربع پلاک شماره ۱۰۴56 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره ۱۷3۴3 مورخ ۱398/۱۱/2۷ دفتر خانه ۷۷ قم )م الف 

)۱۱۱25
۷- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱۰3۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰2۱23مربوط 
به تقاضای آقای محمد محمد خانی فرزند علی در دو دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
ششدانگ 33۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰8۱۷/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره 
یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 66۰ صفحه 5۴۷ به موجب سند قطعی ۱۴۱3۴8 مورخ 

۱39۷/۰6/3۱ دفتر خانه ۷ قم )م الف ۱۱۱2۷(
8- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱۰۴۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰2۱2۷مربوط 
به تقاضای آقای محمد حسین محمد خانی فرزند محمد در یک دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ 33۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰8۱۷/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 66۰ صفحه 5۴۷ به موجب سند قطعی ۱۴۱3۴8 مورخ 

۱39۷/۰6/3۱ دفتر خانه ۷ قم )م الف ۱۱۱28(
9- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱۰38 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰2۱2۴مربوط 
به تقاضای آقای محمد حسن محمد خانی فرزند محمد در یک دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ 33۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰8۱۷/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 66۰ صفحه 5۴۷ به موجب سند قطعی ۱۴۱3۴8 مورخ 

۱39۷/۰6/3۱ دفتر خانه ۷ قم )م الف ۱۱۱29(
۱۰- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱۰39 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰2۱25مربوط 
به تقاضای خانم فاطمه محمد خانی فرزند محمد در یک دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ 33۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰8۱۷/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 66۰ صفحه 5۴۷ به موجب سند قطعی ۱۴۱3۴8 مورخ 

۱39۷/۰6/3۱ دفتر خانه ۷ قم )م الف ۱۱۱3۰(
۱۱- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۱۰۴۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰2۱23مربوط 
به تقاضای خانم محدثه محمد خانی فرزند محمد در یک دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان به 

مساحت ششدانگ 33۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰8۱۷/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 66۰ صفحه 5۴۷ به موجب سند قطعی ۱۴۱3۴8 مورخ 

۱39۷/۰6/3۱ دفتر خانه ۷ قم )م الف ۱۱۱3۱(
۱2- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰3528 مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰۱8۱مربوط 
به تقاضای آقای سید محمد حسین محقق طباطبائی فرزند سید اکبر در ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ۱۴6/3۷ مترمربع پلاک شماره ۱۰986اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم 

سند قطعی به شماره ۴۴8۷5 مورخ ۱۴۰۰/۰2/۰۴ دفتر خانه ۴2 قم )م الف ۱۱۱32(
۱3- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰258۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۰22۷مربوط 
به تقاضای آقای حبیب فرهادی فرزند حسین در ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 552/۱3 مترمربع 
پلاک شماره ۱۱2۰5 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری 

مع الواسطه از سلطنت سزاوار صادره در دفتر 396 صفحه 2۷6 )م الف ۱۱۱3۴(
۱۴- رای شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰۱۰۰۰693 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰۱۰۰۱۰9۱مربوط 
به تقاضای آقای ابوالفضل کافهء مقدم فرزند بشیر در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱2۰ مترمربع 
پلاک شماره 593 فرعی از ۱۱۱35 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه 
عادی خریداری مع الواسطه از زهرا مدرسی به موجب سند صادره در دفتر ۱95 صفحه 235 )م الف ۱۱۱35(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت 
رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا 
چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود 
را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت 
به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به 

توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و اسکناس(
نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱4 
نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/29
رضا حسین خانی - رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان 
و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

۱-رأی شماره ۱3996۰33۰۰۰2۰۰۷۴53 مربوط به پرونده کلاسه ۱398۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱۴8۰ مربوط به تقاضای خانم مریم سلمانی فرزند رمضانعلی در قسمتی  
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 5۰ مترمربع پلاک شماره 2۱39/3۰۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی  

خریداری مع الواسطه از حسین علی قدمی)م الف۱۱۰5۰(
متولد  یداله  فرزند  قهرمانی  بهرام  آقای   تقاضای  به  مربوط  کلاسه ۱395۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۰3۱8  پرونده  به  مربوط  شماره ۱39۷6۰33۰۰۰2۰۱9۰36  رأی   -2
۱359/۰6/۰۷ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۰ مترمربع پلاک شماره 2 فرعی از2282 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 

اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از رضا وفائی خریداری نموده است )م الف۱۱۰5۱(
3-رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰66۱۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰223۰ مربوط به تقاضای خانم زهرا علیزاده فرزند پرویز درقسمتی از ششدانگ 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱2۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از 23۰6 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 

مع الواسطه از حسین زرین اقبال صفحه ۱96 دفتر 88)م الف۱۱۰53(
۴-رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰۴9۱5 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱۴۱9 مربوط به تقاضای آقای حسین قاسمی نصر فرزند محمد درقسمتی از 
دو دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱22/3۷ مترمربع پلاک شماره ۱ فرعی از2335 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 55۷ دفتر6)م الف۱۱۱2۱(
5-رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰۴9۱3 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱۴۱۷ مربوط به تقاضای آقای محسن قاسمی نصر فرزند محمد درقسمتی از 
دو دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱22/3۷ مترمربع پلاک شماره ۱ فرعی از2335 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 55۷ دفتر6)م الف۱۱۱22(
6-رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰۴9۱۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱۴۱8 مربوط به تقاضای آقای حسن قاسمی نصر فرزند محمد درقسمتی 

از دو دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱22/3۷ مترمربع پلاک شماره ۱ فرعی از2335 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 55۷ دفتر6)م الف۱۱۱23(

۷-رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰6623 مربوط به پرونده کلاسه ۱399۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰2۱۰5 مربوط به تقاضای آقای سید ابوالفضل حسینی فرزند سید محمد 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 55 مترمربع پلاک شماره فرعی از2۱9۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسین و جواد شریف زاده و صدیقه و احترام نصر اللهی)م الف۱۱۱26(
8-رأی شماره ۱3986۰33۰۰۰2۰2۰۴2۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱395۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱2۴۷ مربوط به تقاضای آقای سید محمد حسینی فرزند سید احمد 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 2۱6 مترمربع پلاک شماره ۱9۴۷/۱5۷/36۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند رسمی ثبت شده در دفتر الکترونیکی به شماره ۷65)م الف۱۱۱33(
9- رأی شماره ۱۴۰۰6۰33۰۰۰2۰۰۴۴۷3 مربوط به پرونده کلاسه ۱395۱۱۴۴3۰۰۰2۰۰۱58۴ مربوط به تقاضای آقای مهدی حاجیلو فرزند عزیزآقا درقسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۱ مترمربع پلاک شماره 398فرعی از۱8۷8 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی 

طی سند قطعی شماره ۱۰385۴ مورخ 85/2/۴ دفتر خانه ۱2 قم )م الف۱۱۱36(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب 
در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه 
ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره 

تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و اسکناس(
نوبت اول: ۱4۰۰/۰۶/۱4 نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۶/29
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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گزارش / زاوش محمدی:
 

از  مملو  و  هستند  بر  حوصله سر  ایران؛  فوتبال  های  بدهی  سریال 
ایرادهای فنی و غیرفنی. سناریوهای بدون عمق که منجر به فاجعه 
می شوند. این شاید تعریفی متفاوت از بدهی های فوتبال ایران و در 
راس آنها 2 باشگاه پرطرفدار پایتخت یعنی پرسپولیس و استقلال باشد. 
بدهی هایی که هیچوقت به اتمام نمی رسند و هرروز قسمتی جدید 
و  می برد  سر  را  هواداران  حوصله  می رسد،  راه  از  مشابه  سناریویی  با 
طاقتشان را طاق می کند. در نهایت هم خاطره ای تلخ در ذهن مخاطب 

بر جای می گذارند.
چند سالی می شود که مدام شاهد تیترها و خبرهای گوناگونی از این 
دست هستیم که "باشگاه آبی از پنجره نقل و انتقالاتی محروم شد"، تیم 
قرمز در آستانه سقوط به دسته پایین تر"، "بازیکن خارجی از تیم خاص 
شکایت کرد" و ... این سریالِ زشت هیچوقت تمامی نداشته و یکی پس از 
دیگری از راه می رسند، با بی تدبیری مدیران فوتبالی، ارز مملکت به تاراج 
برده می شود، هوادار تا مرز جنون کشیده می شود و در نهایت هم یا به 
محرومیت و جریمه های قبلی اضافه می شوند و یا در آخرین لحظه حل 
و فصل می شوند و دوباره این چرخه معیوب تکرار می شود و تکرار می شود 

و تکرار و تکرار...
مرد نجیب، کاه فوتبال ایران را برداشت و پرید

که  بود. جایی  ویلموتس  ماجرای  بدهی های هم  این  گل سر سبد 
فدراسیون فوتبال به پرداخت 6 میلیون و ۴۴3 هزار یورو محکوم شد. 
ویلموتس بعد از 5 ماه سرمربیگری ایران و هدایت تیم ملی در ۴ بازی 
رسمی که با دو شکست به عراق و بحرین همراه بود، به علت دریافت 
نکردن مطالباتش و نقض قرارداد به فیفا شکایت کرده و با وکالت همسرش 
که یکی از حقوقدان های برجسته اروپایی در حوزه ورزش است پیروز این 
پرونده شد. سرمربی ای که از سوی تاج لقب »مرد نجیب« را گرفته بود، با 
این پول بادآورده ناشی از عدم آگاهی و مسایل حاشیه ای مدیران ایرانی 
به خصوص شخص مهدی تاج؛ می تواند تا سال ها حساب بانکی اش را 

به رخ خیلی ها بکشد!

دردسر 4۰ میلیاردی مرد ایتالیایی
یکی دیگر از پرونده های مالی سنگین فوتبال ایران؛ بدهی استقلال به 
آندره آ استراماچونی است. جایی که مربی ایتالیایی یک میلیون و ۷۰۰ 
هزار دلار طلب دارد. رقمی که با توجه به قیمت کنونی ارز می شود چیزی 
حدود ۴۱ میلیارد تومان. آندره استراماچونی سرمربی سابق و ایتالیایی 
آبی پوشان که از ابتدای فصل نوزدهم هدایت این تیم را بر عهده داشت و 
قبل از پایان نیم فصل همان فصل به دلیل عدم وصول مطالباتش تهران را 
ترک کرد، اخیراً به صورت رسمی به تیم الغرافه پیوسته تا سرنوشت خود را 
در لیگ ستارگان قطر دنبال کند. استراماچونی برنده یک پرونده جنجالی 
از استقلال شد و توانست به ازای کمتر از نیم فصل حضور در این تیم، به 
اندازه دو فصل آبی ها را بدهکار کند و رای خود را هم از کمیته انضباطی 
فیفا دریافت نماید. هرچند استقلالی ها این رای را در دادگاه عالی ورزش 
هم به چالش کشیدند، اما بدیهی است احتمال شکسته شدن این رای در 
CAS بسیار پایین است و در آینده نه چندان دور برای باشگاه استقلال در 

این خصوص ضرب العجل تعیین می شود. 
بدهی در حد پروفسور

پس از جدایی برانکو ایوانکوویچ و شکایت این مربی به فیفا، در نهایت 
کمیته تعیین وضعیت و مربیان فیفا پرسپولیس  را محکوم به پرداخت 
یک میلیون و 55 هزار یورو به برانکو کرد. البته در این حکم آمده بود که 
پرسپولیسی ها باید 5 درصد سود سالیانه بپردازند. سود دیرکرد 5 درصدی 
تا تاریخ ٨ جولای 2٠2٠ ) 1٨ تیر 1٣٩٩ ( محاسبه شده که مبلغ آن 55 
هزار و 6۴٠ یورو است. یعنی پرسپولیس  در نهایت به پرداخت یک میلیون 
و 11٠ هزار و 6۴٠ یورو محکوم شد.گرچه پرسپولیس سال قبل موفق شد 
این بدهی را پرداخت کند و سایه سنگین برانکو از روی سر این باشگاه 
برداشته شود اما هنوز پرونده های داخلی خاک خورده زیادی در این 
باشگاه وجود دارد که اگر به قیمت روز محاسبه شوند سر به فلک خواهند 
کشید.اگر با خیلی از پیشکسوتان این باشگاه حرف بزنید خیلی ها یا بی 
خیال طلب های شان شده اند،یا حوصله شکایت به دلیل ارزش پایین رقم 
ها)به قمیت روز( را ندارند و یا می دانند که اگر شکایت کنند احتمال دست 
شان به جایی بند نخواهد بود.این اتفاق در باشگاه رقیب یعنی استقلال 

هم مشهود است و خیلی از پیشکسوتان این تیم از سال ها سال قبل طلب 
هایی دارند که هنوز وصول نشده است.

طلب رفیق مارادونا از پرسپولیس
گابریل کالدرون و دستیاران اسپانیایی اش در زمستان 98 از پرسپولیس 
جدا شدند و بلافاصله از طریق فیفا طلب خود را دنبال کردند که حکم نهایی 
آن ها صادر شد. کالدرون 3۰۰ هزار دلار بابت دستمزد خود طلبکار شده و 
28۰ هزار دلار نیز مجموع پاداش پیروزی هایی است که در یک نیم فصل برای 
پرسپولیس به دست آورد. بااین حال تأخیر سرخ پوشان در پرداخت بدهی 
سبب شده است تا 5 درصد سود نیز به این رقم اضافه شود و مجموع این 
بدهی به بیش از 6۰۰ هزار دلار برسد. خواکین، دستیار اسپانیایی گابریل 
کالدرون، نیز 95 هزار دلار از پرسپولیس طلب دارد که با سود پنج درصدی 
به حدود ۱۰۰ هزار دلار می رسد تا قرمزها رقمی بالغ بر ۷۰۰ هزار دلار بدهکار 
کادر فنی قبلی خود باشند. حال مهلت پرداخت بدهی کالدرون به اتمام 

رسیده و سرخپوشان هم از پنجره نقل و انتقالاتی محروم شده اند.
رقیب کی روش و نقره داغ کردن پرسپولیس!

باشگاه  بدهی  ایران،  فوتبال  های  پرونده  ترین  جنجالی  از  یکی 
پرسپولیس به مانوئل ژوزه بود. جایی که مربی پرتغالی سرخپوشان را به 
پرداخت مبلغ یک میلیون و 3۰۰ هزار یورو محکوم کرد. ژوزه قرارداد یک 
میلیون نهصد هزار یورویی با باشگاه پرسپولیس امضا کرد که تقریبا 8۰۰ 
هزار یورو آن را در مدت حضورش در ایران دریافت کرد. او با شکایت از 
پرسپولیس، مبلغ یک میلیون صد هزار یورویی خود را به یک میلیون و 
سیصد هزار یورو رساند. رقمی که در آن زمان و با حساب قیمت روز یورو 
)۴5,۴۱۰ ریال( به رقم 5 میلیارد و 9۰3 میلیون و 3۰۰ هزار تومان می 
رسید.ژوزه هم وطن کی روش و یکی از منتقدان او در فوتبال پرتغال بود 

که چالش های زیادی را با هم تجربه کرده بودند.
استقال به دنبال راه حل برای بدهی پادوانی 

مدافع برزیلی سابق استقلال که در این تیم و در بازی مقابل فولاد دچار 
مصدومیت از ناحیه گردن شد  بابت نقص عضوی که در این باشگاه 
برایش به وجود آمد به فیفا شکایت و طلب خسارت میلیون دلاری کرد. 
مدافع برزیلی از باشگاه استقلال برای گرفتن غرامت مصدومیتش به 
دادگاه ورزشی CAS شکایت کرد و خواستار 9 میلیون دلار غرامت شد 
که مبلغ بسیار سنگینی است. ماجرا از این قرار است که پادوانی زمانی 
که به برزیل رفت از استقلال به فیفا شکایت و به دلیل نقص عضوی که در 
این باشگاه نصیبش شده خواستار غرامت 9 میلیون دلاری )حدود ۱5۷ 
میلیارد تومان( شد. این موضوعی است که از سوی فیفا رد شد و در رای 
فدراسیون جهانی فوتبال استقلال به پرداخت تنها ۱۰۰ هزار دلار بدهی 
معوقه او محکوم شد اما مدافع برزیلی سابق استقلال نسبت به رای فیفا 
به دادگاه CAS شکایت کرده است تا شاید بتواند مبلغ مورد نظر خود را از 
آبی ها بگیرد. به همین دلیل هم هست که او فعلا حاضر نشده مبلغ ۱۰۰ 
هزار دلار که فیفا حکم داده است را از استقلال دریافت کند.البته پادوانی 
بارها و در مصاحبه های مختلف از این گلایه کرده بود که چرا استقلالی 
ها خودشان را به بی خیالی زده اند و حتی با او تماس نمی گیرند تا پیگیر 

این موضوع باشند.
چه کسی پاسخگو است؟

6 میلیون و ۴۴3 هزار یورو مارک ویلموتس، یک میلیون و ۷۰۰ هزار دلار 
آندره آ استراماچونی، یک میلیون و 11٠ هزار و 6۴٠ یورو برانکو ،6۰۰ هزار 
ژوزه،  یورومانوئل  هزار  سیصد  و  میلیون  یک  کالدرون،  گابریل  دلار 
درخواست غرامت 9 میلیون دلاری لئاندرو پادوانی بخشی از بدهی های 
بزرگ فوتبال ایران به مربیان خارجی است. در این میان بازیکنان زیادی 
بودند که باشگاه های ایران را محکوم کرده اند و دلارها و یوروهای زیادی 
را از کشور خارج کرده اند اما در این سالها هیچکدام از مدیران ورزشی نه 
پاسخگوی بدهی های خود بوده اند نه کسی آنها را بازخواست کرده است. 
هنوز هم تکلیف مدیرانی که با ویلموتس قرارداد بسته اند مشخص نشده 
و این سوال در ذهن هواداران وجود دارد که چرا به همین راحتی پول بیت 

المال را هزینه کردند و پاسخ هیچ کسی را هم نمی دهند! 

از برانکو و استراماچونی تا کالدرون،ژوزه و البته ویلموتس!

سیاه چاله های بدهی در فوتبال ایران با پیروزی مقابل ژاپن ؛

والیبال ایران با اقتدار قهرمان آسیا شد

تیم ملی والیبال ایران با پیروزی مقابل ژاپن، مقتدرانه به مقام قهرمانی آسیا 
دست یافت.

فینال مسابقات والیبال قهرمانی آسیا از ساعت ۱3:3۰ دقیقه روز یکشنبه آغاز 
شد و تیم ملی ایران با نتیجه سه بر صفر مقابل ژاپن به پیروزی رسید. سه سِت این 

بازی با امتیازات 2۷ بر 25، 25 بر 22 و 3۱ بر 29 به سود ایران رقم خورد.
میلاد عبادی پور، میثم صالحی، جواد کریمی، صابر کاظمی، علی اصغر مجرد، 
امیرحسین توخته و محمدرضا حضرت پور بازیکنان اصلی ایران در این بازی 

بودند.
به این ترتیب ایران به هفتمین برد پیاپی خود در این مسابقات دست یافت و فقط 
با یک ست باخته، به مقام قهرمانی آسیا رسید. شاگردان بهروز عطایی تیم های 
هنگ کنگ، تایلند، پاکستان، کره جنوبی، چین تایپه و ژاپن را با نتایج مشابه سه بر 

صفر شکست دادند و فقط مقابل چین با نتیجه سه بر یک پیروز شدند.
مسابقات والیبال قهرمانی آسیا با حضور ۱6 تیم از 2۱ تا 28 شهریورماه به 
میزبانی ژاپن برگزار شد. ایران و ژاپن با صعود به فینال مسابقات سهمیه حضور در 

مسابقات قهرمانی جهان را کسب کرده اند.
ایران با این قهرمانی از نظر افتخارات از چین گذشت و با ۴ طلا، 2 نقره و یک برنز 
به سومین تیم پرافتخار قاره کهن تبدیل شد. ژاپن با 9 طلا، ۴ نقره و ۴ برنز، کره 
جنوبی با ۴ طلا، ۴ نقره و 9 برنز و چین با 3 طلا، 6 نقره و 6 برنز، اولین، دومین و 

چهارمین تیم پرافتخار آسیا هستند.
داورزنی: منتقدین تیم ملی به احترام بازیکنان بایستند

 رئیس فدراسیون والیبال پس از کسب عنوان قهرمانی تیم ملی در آسیا گفت: 
کسانی که در دو ماه گذشته علیه تیم تاختند، امروز باید به احترام بازیکنان 

بایستند.
وگویی  گفت  در  آسیا  در  ایران  والیبال  قهرمانی  از  پس  داورزنی  محمدرضا 

اظهارداشت: مردم ایران باید به بچه های خود افتخار کنند.
رئیس فدراسیون والیبال در ادامه به انتقاداتی که طی دو ماه گذشته از شرایط 
تیم ملی صورت گرفته بود، گفت: کسانی که در دو ماه گذشته هر گونه که 

خواستند علیه تیم تاختند، باید امروز به احترام این بازیکنان بایستند.
  

مهدی پاشازاده:

 مجیدی به تهران برگردد و تمرینات
 را شروع کند

معاون ورزشی باشگاه استقلال گفت: از فرهاد مجیدی خواهش می کنم هر چه 
زودتر از امارات به تهران برگشته و در تمرینات استقلال شرکت کند تا زمان را از 

دست ندهیم.
»مهدی پاشازاده« روز یکشنبه در گفت و گویی با اشاره به استعفای احمد مددی 
او از مدیرعاملی  از سمت مدیرعاملی باشگاه استقلال اظهار داشت: اگرچه 

استقلال استعفا داد اما بزودی  درباره این موضوع تصمیم گیری می شود.
وی افزود: مددی از چند روز قبل تصمیم به استعفا داشت و در نهایت تصمیم 

خود را روز گذشته به صورت جدی عملی کرد.
معاون ورزشی استقلال خاطرنشان کرد: هوادران استقلال حق دارند ناراحت 
باشند اما بدانند این شرایط فعلی استقلال مربوط به چند ماه اخیر نیست و به 
هشت سال گذشته بر می گردد، مشکلات پشت سر هم جمع شدند و به جای 

اشتباهی رسیده اند.
پاشازاده تصریح کرد: افرادی که تصمیم گیرنده بودند هر سال چنین بلایی سر 
استقلال می آورند و هر سال زمان را در ابتدای فصل از دست می دهیم. هر سال 
زمان را از دست بدهیم و تا بخواهیم به خودمان بیاییم نیم فصل اول را به دلیل از 
دست دادن زمان از دست داده ایم. در نیم فصل دوم هم تا بخواهیم خوب شویم 
همه تیم ها جمع و جور شده و شرایطشان تغییر کرده است، به همین دلیل امتیاز 

گرفتن دشوار می شود.
وی تاکید کرد: پیشکسوتان استقلال با یکدیگر اختلاف دارند اما شاید در 
تیم رقیب اختلافات بیشتر از ما باشد اما آنها اما سیاست مدارانه رفتار کرده و از 

همدیگر حمایت می کنند.
معاون ورزشی استقلال  اعلام کرد: برخی ها می خواهند از آب گل آلود ماهی 
بگیرند و برخی رفتارها در شان هواداران استقلال نیست. قرار دادن پیشکسوت 
مقابل طرفدار اتفاق درستی نیست و این چیزی است که باعث تضعیف استقلال 

می شود.
پاشازاده در پایان گفت: از فرهاد مجیدی خواهش می کنم هر چه زودتر از 
امارات به تهران برگشته و در تمرینات استقلال شرکت کند تا زمان را از دست 
ندهیم. اختلافات وجود دارد، اما می توان نشست و منطقی صحبت کرد تا به هم 

کمک کنیم و اختلافات حل شود.

 انگار او بازیکن برزیلی است!

 تمجید از عملکرد مهدی قایدی در امارات
 گلزنی مهدی قایدی برای تیم شباب الاهلی و کمک به این تیم در کسب یک 

پیروزی ارزشمند بازتاب گسترده ای در امارات داشته است.
تیم فوتبال شباب الاهلی شنبه شب گذشته در هفته چهارم لیگ امارات، مقابل 

تیم شارجه به پیروزی ۴ بر 3 رسید.
بازی  مهدی قایدی مهاجم سابق استقلال که این فصل در شباب الاهلی 
می کند، در دیدار شب گذشته به عنوان بازیکن تعویضی وارد زمین شد و دو بار 

گلزنی کرد؛ از جمله گل چهارم که در وقت های تلف شده نیمه دوم به ثمر رسید.
عملکرد قایدی هرچند زخم هواداران استقلال بابت از دست دادن چنین 
بازیکنی را تازه کرد اما بازتاب گسترده ای در میان هواداران و کارشناسان فوتبال 

امارات داشت.
گزارشگر بازی در حالی هیجان زده این مسابقه را گلزنی می کرد که به قایدی بعد 

از گلزنی لقب »الساحر الجدید« داد.
به  با کنایه  اسپورت«  و کارشناس شبکه »دبی  الجسمی« خبرنگار  »حسن 
عملکرد دیگر بازیکن خارجی شباب، اعلام کرد قایدی در یک نیمه کاری کرد 
که ادواردو« در یک فصل کامل انجام نداد. »فهد سارح« کارشناس نقل و انتقالات 
فوتبال امارات هم با تمجید از مهاجم ایرانی شباب الاهلی نوشت: »در سومین 
بازی در لیگ امارات به عنوان بازیکن تعویضی ظاهر شد و دنیا را زیر و رو کرد. در 
نگاه اول فکر می کنید او برزیلی است نه ایرانی.« حساب کاربری » UAEkick« که 
اخبار و آمار مربوط به لیگ امارات را پوشش می دهد، قایدی را به عنوان بازیکنی 
معرفی کرد که جا پای علی کریمی گذاشته است. »عصام عبدالله« کارشناس 
شبکه ورزشی شارجه هم تاکید کرد که مهدی قایدی تفاوت را در این بازی برای 

شباب الاهلی رقم زده است.
علاوه بر این، فیلمی از مهدی قایدی بعد از پایان بازی و هنگام ترک ورزشگاه 

که  است  شده  منتشر 
الاهلی  هواداران شباب 
از او استقبال می کنند. 
در میان تشویق هواداران 
»نیمار  لقب  شباب، 
مهاجم  به  هم  آسیا« 

ایرانی داده می شود.

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که درآن احداث بناشده به پلاک شماره 25۷۰/3۰/۴6۰ اصلی واقع 
در بخش دو ثبت قم)به آدرس:2۰ متری بادیان،کوچه 2،سمت راست،اخرین ساختمان(که بنام بی بی زهرا موسوی قوام 
آبادی فرزند سید رسول میباشد درجریان ثبت است که بعلت عدم حضور مالک تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق 
ماده ۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود،لذا بنا به تقاضای مالک مذکور به وارده۱26۱5-۱۴۰۰/6/23 تحدید حدود 
اختصاصی پلاک مذکور در روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰8/۰۴ ساعت 8/3۰ الی ۱2/3۰ ظهر در محل وقوع ملک انجام 
می گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین ومجاورین یا وکیل ویا نماینده قانونی میرساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل 
مذکور حضور بهم رسانند مهلت قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات 
مجاورین طبق ماده 2۰ قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب ۷3/2/25 
معترضین ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح 

قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن
 )م الف ۱445۱(
تاریخ انتشار آگهی:دوشنبه  ۱4۰۰/۰۶/29
عباس پورحسنی- رئیس ثبت اسناد منطقه دوقم

---------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که درآن احداث بناشده به پلاک شماره 2۷۱9/35 اصلی واقع در بخش 
دو ثبت قم اراضی معروف به علی آباد شهره)نیروگاه میدان توحید،۱2 متری انصارالمهدی،کوچه 9،پلاک۱6(که بنام آقای 
حسین حسینقلی فرزند محرمعلی میباشد درجریان ثبت است که بعلت عدم مراجعه مالک تحدید حدود بعمل نیامده از 
طرفی مطابق ماده ۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود،لذا طبق تبصره ماده ۱3 قانون تعیین تکلیف اراضی وساختمانهای 
فاقد سند رسمی وبنا به تقاضای مالک به وارده 2/۱26۴9_۱۴۰۰/6/23 تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در 
روزدوشنبه مورخ ۱۴۰۰/۰8/۰3 ساعت 8/3۰ الی ۱2/3۰ ظهر در محل وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع 
مالکین ومجاورین یا وکیل ویا نماینده قانونی میرساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند 
مهلت قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات مجاورین طبق ماده 2۰ 
قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب ۷3/2/25 معترضین ظرف مدت یکماه 
پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه 

نمایند./ن
 )م الف ۱4452(
تاریخ انتشار آگهی:دوشنبه  ۱4۰۰/۰۶/29
عباس پورحسنی حجت آبادی- رئیس ثبت اسناد منطقه دوقم

---------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاص

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که درآن احداث بناشده به پلاک شماره 2395/۱۴/۷8 اصلی واقع در بخش 
دو ثبت قم)به آدرس:خیابان امامزاده ابراهیم کوچه 2۱ بین پلاک ۷2 و۷۴(که بنام خانم زهرا واحدتی نیا فرزنداسماعیل 
میباشد درجریان ثبت است که بعلت عدم حضورمالک ویا نماینده قانونی تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 
۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود،لذا طبق تبصره ماده ۱3 قانون تعیین تکلیف اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
وبنابه تقاضای مالک مذکور به شماره وارده 2/۱25۴8-۱۴۰۰/۰6/22تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در روزپنج 
شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰8/۰6 ساعت 8/3۰ الی ۱2/3۰ ظهر در محل وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین 
ومجاورین یا وکیل ویا نماینده قانونی میرساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت 
قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات مجاورین طبق ماده 2۰ قانون 
ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب ۷3/2/25 معترضین ظرف مدت یکماه پس از 

تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن
 )م الف ۱445۳(
تاریخ انتشار آگهی:دوشنبه  ۱4۰۰/۰۶/29
عباس پورحسنی- رئیس ثبت اسناد منطقه دوقم

---------------------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که درآن احداث بناشده به پلاک شماره ۱956/۴62/۱5۰8  اصلی واقع در 
بخش دو ثبت قم )نیروگاه بلوارشاهد غربی،کوچه 2۰،پلاک23(که بنام آقای کرمعلی مولایی فرزند محمد قربانعلی میباشد 
درحال حاضر درجریان ثبت میباشد که بعلت عدم رعایت ماده 6۷ آئین نامه قانون ثبت)عدم رعایت فواصل آگهی وروز 
تحدید حدود( تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده ۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود،لذا طبق تبصره ماده 
۱3 قانون تعیین تکلیف اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی وبنا به تقاضای مالک به وارده ۱۴۰۰/۰6/22-2/۱25۱۱ 
تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در روزپنج شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰۷/29 ساعت 8/3۰ الی ۱2/3۰ ظهر در محل وقوع 
ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین ومجاورین یا وکیل ویا نماینده قانونی میرساند که در روز و ساعت مقرر در 
آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد 
بود و اعتراضات مجاورین طبق ماده 2۰ قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب 
۷3/2/25 معترضین ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع 

ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن
 )م الف ۱445۶(
تاریخ انتشار آگهی:دوشنبه  ۱4۰۰/۰۶/29
عباس پورحسنی - رئیس ثبت اسناد منطقه دوقم

---------------------------------------------------
آگهی فقدان سند مالکیت

آقای زین العابدین باقری به موجب وکالتنامه ۱32۴5۷ مورخه ۰۱/۰8/۱398 دفترخانه 5 قم با ارائه دوبرگ استشهاد 
مشهود مصدق اعلام داشته که سند مالکیت ششدانگ پلاک ۱ فرعی از 5۰6 اصلی واقع در بخش یک قم در صفحه ۴36 
دفتر ۱3۴ ذیل ثبت ۱۷293 به نام زهرا راجی ثبت وسند مالکیت بشماره مسلسل ۱/۱۰92۱3 صادر گردیده است.سپس 
نامبرده به موجب دادنامه حصر وراثت 656 مورخه ۱39۰/۱۰/29 شورای حل اختلاف تهران فوت نموده که تنها ورثه وی 
عبارتند از لطف اله شمسی مشکول که به علت سهل انگاری مفقود گردیده وتقاضای صدور سند المثنی را نموده اند.لذا به 
استناد تبصره یک اصلاحی ماده ۱2۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت به تاریخ ذیل آگهی می گردد تا چنانچه کسی مدعی 
وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله باشند مراتب را همراه با مدارک خود پس از انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روز کتباً 
به این اداره اعلام و ارسال و رسید اخذ نمایند تا مورد رسیدگی قرار گیرد. بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر نسبت به 

صدور اسناد مالکیت المثنی برابر مقررات اقدام خواهد شد.)م الف ۱۴۴5۰(
رونوشت به ستاد اجرایی فرمان امام )ره(
رضا حسینخانی- رییس ثبت اسناد و اماک منطقه یک قم
تاریخ انتشار:۱4۰۰/۰۶/29

---------------------------------------------------
آگهی فقدان سند مالکیت

نظر به اینکه آقای ناصر یزدان دوست به موجب وکالتنامه 2۰8۱۷6-ک-الف از طرف وراث مرحوم محمد حسین ضیائی 
بیگدلی)که نامبرده به موجب دادنامه حصر وراثت 2۴35-۱39۰/۱۱/6 شعبه ۴۰ شورای حل اختلاف قم فوت نموده که 
وراث وی عبارتند ازمحمدمهدی-محمد تقی-محمد رضا-محمد-فاطمه–نرگس-طاهره-زهرا همگی ضیائی بیگدلی فرزندان 
متوفی میباشند.( با ارائه دوبرگ استشهاد مشهود مصدق اعلام داشته که سند مالکیت ششدانگ پلاک ۱۰ فرعی از ۱۰۴۷9 
اصلی واقع در بخش یک قم که در صفحه 85 دفتر ۴2 ذیل ثبت 362۱ ثبت وسند مالکیت بشماره مسلسل ۴۰2۷۱6 به نام 
محمدحسین ضیائی بیگدلی صادر شده است. که به علت جابجائی مفقود گردیده وتقاضای صدور مالکیت المثنی را نموده 
اند.لذا به استناد تبصره یک اصلاحی ماده ۱2۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت به تاریخ ذیل آگهی می گردد تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله باشند مراتب را همراه با مدارک خود پس از انتشار آگهی ظرف مدت 
۱۰ روز کتباً به این اداره اعلام و ارسال و رسید اخذ نمایند تا مورد رسیدگی قرار گیرد. بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر 

نسبت به صدور اسناد مالکیت المثنی برابر مقررات اقدام خواهد شد.)م الف ۱۴۴5۴(
رونوشت به ستاد اجرایی فرمان امام )ره(
رضا حسینخانی- رییس ثبت اسناد و اماک منطقه یک قم
تاریخ انتشار:۱4۰۰/۰۶/29
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یک فعال سیاسی اصولگرا گفت: جذب اعتماد عمومی سبب 
تقویت مشارکت مردم در امور مختلف اجتماعی و سیاسی می 

شود و همکاری مردم با مسئولان را به همراه خواهد داشت. 
امر  در  مهم  مسایل  از  یکی  دولت  به  مردم  امید  و  اعتماد 
اجتماعی  سرمایه  شود  می  باعث  که  است  داری  حکومت 
حکومت ها بالا برود و به پشتوانه همین سرمایه اجتماعی 
تصمیم هایی هم در حوزه بین الملل گرفته شود. بنابراین 
اعتماد و امید مردم نسبت به دولت بسیار حایز اهمیت است اما 
مساله این است که طی سال های گذشته این اعتماد در ایران 
تا حدودی کاهش پیدا کرده است و همین امر به یک دغدغه 
مهم تبدیل شده است. همین مساله باعث شده تا گفت وگویی 
با »ناصر ایمانی« فعال سیاسی اصولگرا انجام دهیم که در ادامه 

متن آن را می خوانیم:
اعتماد عمومی بسته به کارآمدی نظام سیاسی است

ناصر ایمانی اعتماد عمومی را یکی از دغدغه های بزرگ 
اجتماعی دانست و گفت: اعتماد عمومی به معنای این است 
که مردم اجمالًا چقدر اداره امور کشور را کارآمد می دانند؛ یعنی  
مردم به میزانی به کارآمدی نظام سیاسی، حکومت و دولت 
اعتماد دارند که آنها را قادر به اداره کشور ببینند، سرنوشت 
خوبی برای آینده آنها رقم بزنند، شاهد رونق اقتصادی توام 
با امنیت باشند و به لحاظ فرهنگی یک کشور توسعه یافته 

فرهنگی و سیاسی داشته باشند.
فعال سیاسی اصولگرا راجع به اعتماد عمومی در ایران طی 
سال های گذشته اظهار داشت: اعتماد عمومی مردم نسبت 
مجریه  قوه  خصوص  به  حکومت  نهادهای  بقیه  و  دولت  به 
طی سال های گذشته به پایین ترین حد خود رسیده است 
که بیشترین دلیل آن عملکرد نامناسب  دولت پیشین بود که 
البته برخی مسایل هم مثل تحریم و این اواخر نیز موضوع 
کرونا مزید بر علت شد.کاهش اعتماد عمومی به طور عمده 
در زمینه مشکلات اقتصادی آنها بود که با افزایش قیمت ها 
و کاهش قدرت خرید مردم، کاهش ارزش پول ملی، مساله 
بیکاری، گرانی روز افزون؛ یعنی تورم بیش از ۴۰ درصدی و 
ناامیدی نسبت به آینده خود و فرزندانشان همراه شد و اینکه 
یکی از چند کشور بزرگ دارای تورم بالا در جهان باشیم و مردم 
احساس کنند که دچار یک نوعی بی دولتی هستند؛ یعنی 

کسی نیست که بتواند کشور را اداره کند.
افزایش اعتماد عمومی زبان مشترک میان مردم و دولت را به 

بالاترین حد می رساند

وی بیان داشت: کاهش اعتماد عمومی مردم به نظام سیاسی 
یا قوه مجریه فرق زیادی نمی کند هر کدام که باشد بالاخره 
بازگشت آن به نظام سیاسی کشور است و باعث می شود که اول 
از همه مردم در طرح ها و برنامه هایی که دولت دارد مشارکت 
کمتری داشته باشند. دوم این که زبان مشترک بین مردم و 
دولت به پایین ترین حد خودش برسد؛ یعنی در واقع مطالبی را 
که دولت می خواهد به افکار عمومی منتقل کند، مردم پذیرای 
آن مطالب و سیاستگذاری نباشند و شرایط به گونه ای پیش 
برود که آماده هر بحرانی باشد؛ یعنی با کوچکترین مساله ای 
که حتی ممکن است در یک شهرستان و یا استان ما پیش بیاید 
این به عنوان یک مشکل بزرگ امنیتی و سیاسی کشور تبدیل 
شود. همچنان که در مساله کم آبی در خوزستان مردم احساس 
 کردند که هم کم آبی را تحمل می کنند هم اینکه کسی به 
مشکلات آنها توجهی ندارد و این از تبعات کاهش ارتباطات 
دولت با مردم است. بنابراین جامعه آماده و مستعد بحران های 

مختلف می شود .
عدم ارتباط عاطفی مردم و حکومت
 سرمایه اجتماعی را کاهش می هد

عمومی  اعتماد  کاهش  های  آسیب  خصوص  در  ایمانی 
تصریح کرد: عدم ارتباط عاطفی حکومت با مردم سبب کاهش 
سرمایه اجتماعی می شود و در واقع ارتباط عاطفی مردم را نیز 
نسبت به دولت و حکومت به پایین ترین سطح می رساند. چون 
وقتی مردم صبح از خواب بیدار می شوند و می بینند که قیمت 
بنزین افزایش پیدا کرده است بدون اینکه دولت از قبل آنها را 
محرم دانسته باشد و بدون رعایت سهم عمومی، پشت درهای 
بسته تصمیم گیری می شود به طور طبیعی مردم احساس 
آنها  به  را  خود  های  حرف  دولت  اینکه  کنند،  می  غریبگی 
نمی زند. لذا مشکل مردم در مساله بنزین صرفا این نبود که چرا 
قیمت بنزین چند برابر شده است بلکه مشکل اصلی به لحاظ 
روانی بود اینکه دولت  مردم را نامحرم دانسته است و  با این  
رفتارها وادادگی بین مردم و حاکمیت قطعاً بیشتر خواهد شد.

دولت ها چیزی جز مردم و جلب اعتماد عمومی
 آن ها ندارند

این فعال سیاسی اصولگرا تصریح کرد: دولت ها چیزی جز 
مردم و جلب اعتماد عمومی آنها ندارند که در چند سال اخیر به 
میزان زیادی کاهش پیدا کرده و ارتباط بین دولت و مردم آسیب 
جدی دیده است نتیجه این می شود که مردم عکس عمل می 
کنند. وقتی به عنوان مثال اعلام می کنند که پروتکل های 

بهداشتی را رعایت کنید عده ای توجه نکنند، یا زمانیکه گفته 
می شود آمار فوتی های امروز بر اثر بیماری کرونا فلان تعداد 
است کمتر کسی بپذیرد. پس به خاطر قطع ارتباط دولت، 
مردم هم صحبت های آنها را واقعی به شمار نمی آورند و این 
یعنی عدم اعتماد مردم و کاهش فاصله اجتماعی بین آنها با 
دولت است. دولت وقتی با مردم مشورت کند و سختی های 
پیش رو را با آنها در میان بگذارد مردم هم نهایت همکاری را 

خواهند داشت.
اگر اعتماد عمومی بالا برود مردم با دولت ها همکاری می کنند

به  بالا بردن اعتماد عمومی مردم نسبت  وی در خصوص 
دولت ها گفت: اگر دولت ها اعتماد عمومی مردم را بالا ببرند 
هر اندازه هم که مشکلات داشته باشند و با سختی زندگی را 
بگذراند باز هم همکاری خواهند کرد. اینجا این سوال پیش 
می آید که چگونه اعتماد عمومی بالا می رود؟ دولت ها در 
را  مردم  نیازهای  نکنند،  گیری  تصمیم  بسته  درهای  پشت 
بفهمند. مردم اجمالا یک فهم درستی از بسیاری از مسایل 
کشور را دارند از جمله مسایل مثل سیاست خارجی که یک 
کار تخصصی است، چه برسد به مسایل داخلی. فهم عمومی 
مردم نه الزاما تک تک آنها بلکه آنچه که در عامه مردم در مورد 
مسایل فرهنگی، اقتصادی،   اجتماعی وجود دارد در حقیقت 
فهم درستی از این مسایل ومشکلات است. دولت ها باید آن 
فهم را به خوبی استخراج کنند و به آن جامعه عمل بپوشانند. 
در این صورت اعتماد مردم جلب می شود. اگر مردم در یک 
موقعیت اجتماعی یا فرهنگی یک جوری فکر می کنند و دولت 
می خواهد یک سیاست غیر را اعمال کند، قطعا ناموفق خواهد 

بود.
ایمانی در خصوص ارتباط دولت و مردم برای جلب اعتماد 
عمومی اظهار داشت: دولت باید در داخل مردم باشد، داخل 
مردم بودن الزاماً این نیست که فلان مسوول در مترو و بین مردم 
حضور پیدا کند، این یکی از وظایف همه دولت ها باید باشد اما 
دولت ها در واقع می توانند از راه های مختلف بفهمند که کف 
جامعه راجع به موضوعات مختلف چگونه فکر می کنند و چه 
چیزی می خواهند. ممکن است دولت ها حداقل در کوتاه 
مدت نتوانند آن چیزی را که مردم می خواهند بفهمند، پس 
باید آن را با مردم در میان بگذارند و مشورت کنند تا به آگاهی 

لازم  در جهت رفع مشکلات برسند.
اقدامات دولت ها برای بالا بردن اعتماد عمومی

فعال سیاسی اصولگرا بیان داشت: دولت ها باید برای اینکه 

اعتماد عمومی به بالاترین سطح برسد، یکسری اقداماتی را 
انجام می دهند؛ ازجمله صداقت در گفتار مسوولان؛ یعنی 
مردم صداقت در رفتار و گفتار مسوولان را خوب درک می کنند 

این یک حس روانی است.
یعنی همچنان که شما برای خرید به مغازه ای می روید، وقتی 
مغازه دار به شما قیمتی را عنوان می کند اگر متوجه واقعی  
بودن آن شوید حتما  خرید هم انجام می دهید، این یعنی 
حس روانی که علاوه بر اینکه عملی، اجرایی و دیدنی است، 
بعد روانی هم دارد  و به شما القا می شود که صحبت فروشنده 
حقیقت دارد. همچنین مردم اگر بدانند که دولت ها با آنها 
صادقانه صحبت می کنند و مسایل و مشکلات کشور را مطرح 
می نمایند به طور حتم همکاری لازم را انجام می دهند پس 
صداقت دولت ها برای مردم بسیار حائز اهمیت است؛ تطابق 
گفتار با عمل از طرف مسوولان؛ یعنی مسوولان هر آن چیزی را 
که می گویند حتمن انجام بدهند و اگر نتوانستند هم صادقانه 
با مردم در میان بگذارند، در مردم احساس شواف ایجاد نکنند، 
مردم چنانچه احساس کنند که دولت تمام تلاش خود را انجام 
داده است اما موفق نشده است که بخشی ازیک موضوع را به 

سرانجام برساند نهایت همکاری خود را انجام می دهند.
بنابراین اگر مسوولان  کمتر حرف بزنند و بیشتر عمل کنند 
و آن چیزهایی را که ادعا می کنند، از انجام شدن حتمی آن 
سخن بگویند. یعنی اینکه اینکار را کردیم نه اینکه خواهیم کرد 
از فعل ماضی به جای مضارع استفاده کنند. تا امید و اعتماد 
از دست رفته را در جامعه بوجود آورند. به عنوان مثال در بحث 
واکسیناسیون، آقای رییسی از همان ابتدا اعلام کردند که 
واکسینه کردن مردم در اولویت برنامه های ایشان است علی رغم 
اما  استقرار دولت سیزدهم  می گذرد  از  ماه  تنها یک   اینکه 
میزان واردات واکسیناسیون و واکسینه کردن مردم در مقایسه 
با یک سال گذشته  بیشتر بوده و همین طور احساس خوبی 
به مردم دست داده است. لذا دولت یک حرف و سیاستی را 
اعلام کرد و بعد به شدت آنرا پیگیری می کند که این خیلی 
احساس خوشایندی در مردم بوجود می آورد. بنابراین اگر فردا 
روز دولت یک سیاست دیگری را در دستور کار خود قرار دهد 
مردم می گویند احتمالًا این می تواند این کار را انجام دهد چون 
واکسیناسیون را انجام داد. یدین طریق این اعتماد روز به روز 
افزایش پیدا خواهد کرد. پس دولت ها صادقانه با مردم حرف 

بزنند و رفتار و گفتار آنها یکی باشد.
ایمانی تصریح کرد: مردم اگر حس کنند که مجموعه ارکان 

دولت به لحاظ سطح زندگی با متوسط مردم یکی هستند 
و اینکه می فهمند که مردم چه سختی را تحمل می کنند 
حس خوبی در آنها به وجود می آید، اما اگر فکر کنند که بین 
سطح درآمدی ارکان دولت با دریافتی آنها بسیار فاصله است 
و حتی قیمت یک عدد نان سنگک یا یک کیلو مرغ، تخم 
مرغ، برنج و یا یک بسته پنیر و سایر اقلام را نمی دانند حس 
بدی در آنها ایجاد می شود . برای مردم اظهار همدردی از 
طرف مسوولان بسیار مهم است. اینکه دولتمردان به لحاظ 
زندگی شخصی هم طبقه با مردم  بوده و فرزندان و اطرافیان 
آنها در یک زندگی اشرافی به سر نبرند و از درد مردم آگاهی 

داشته باشند.
فساد و مساله ای به نام اعتماد عمومی

 وی در خصوص مساله فساد و اعتماد عمومی خاطرنشان 
ساخت: در طی سال های اخیر مردم در حالی که با شرایط 
که  می شوند  مواجه  اخباری  با  می کنند،  زندگی  سختی 
سوءاستفاده های مالی هزاران میلیاردی تومانی توسط برخی 
مسئولان در کشور اتفاق افتاده است. ایجاد فساد یعنی بی 
به خصوص قوه  ناکارآمدی در مجموعه حاکمیت  و  لیاقتی 
مجریه است. اینکه فساد زیاد شده است از دید مردم پنهان 
نیست و تصور مردم بر این است که خود اشخاص مسوول و 
عالی رتبه هم در ایجاد فساد مشارکت دارند و منفعت می برند. 
اگر پای صحبت های مردم  در هر کجا از قبیل کوچه، خیابان،  
بازار،  تاکسی، اتوبوس، مترو و هر جای دیگری بنشینیم متوجه 
موضوع  یک  پیرامون  درست  و  منطقی  اکثراً   که  می شویم 
صحبت می کنند. وقتی آحاد مردم  بر این باورند که برخی 
ارکان دولت در فساد دخالت دارند، جز اینکه در عمل نشان 
داده شود که دولت با فساد بیگانه است ، تدبیر دیگری نیست.

ایمانی در پایان یادآور شد: اگر حکومت ها، حکومت هایی 
باشند که فساد در آن نباشد و در مردم این احساس به وجود 
آید که به شدت با فساد مقابله می شود، همدلی بیشتر خواهد 
شد و اعتماد سلب شده به مردم برمی گردد. این بدان معنی 
نیست که دیگر فسادی نباشد، خیر.  فساد بالاخره به وجود 
می آید منتهی میزان آن بسیار کم می شود و افکارعمومی به این 
نتیجه می رسد که حاکمیت به شدت با فساد مخالف است  و با 
جدیت با آن مقابله می  شود حتی اگر از سوی برخی مسئولان 
باشد. اگر این حس به مردم منتقل بشود دیگر آن آثار سوء ظن 
، ادامه نخواهد داشت بنابراین اولین  اقدام برای افزایش اعتماد 

عمومی  مبارزه جدی با فساد است.

ایمانی فعال سیاسی اصولگرا:

 جذب اعتماد عمومی سبب تقویت مشارکت مردم در امور می شود

سخنگوی وزارت خارجه بابیان اینکه  اگر آمریکا یکجانبه گرایی را در مقام اجرا و 
رویکرد کنار بگذارد، گفت و گوهای وین در مسیر بهتری قرار خواهد گرفت گفت 
:موقعی که این رویکرد در عمل کنار گذاشته شود و اطمینان پیدا کنیم یا ایالات 
متحده راستی آزمایی شده قابل اعتماد است آن وقت مسیر برجام همان مسیر 
خود خواهد بود. تعهد به کسی نمی دهیم که کمتر از برجام انتفاعی از برجام قبول 

کنیم و ایالات متحده باید با رویکرد متفاوتی به وین بیاید.
سعید خطیب زاده روز یکشنبه در نشست خبری ضمن گرامیداشت روز ادب 
و فارسی به بهانه سالگرد استاد شهریار گفت: زبان فارسی، زبانی است که پیوند 
دهنده تاریخ و تمدن و این منطقه است. ایران کهن و باستانی و فرهنگی به پهنه 
همه گستره زبان فارسی است. لذا این روز، روز تمدن، فرهنگ،   ادبیات و هنر 
تمامی کسانی است که به زبان پرگهر فارسی صحبت می کنند. زبانی که زمانی نه 

چندان دور زبان علم و تمدن همین منطقه و زبان اول علم منطقه بود.  
ماقات های جداگانه وزیر امور خارجه با وزیران ۱+4 در نیویورک

سخنگوی دستگاه دیپلماسی در ادامه از سفر وزیر امور خارجه به نیویورک خبر 
داد و گفت: امیرعبداللهیان  روزدوشنبه برای حضوردر مجمع عمومی سازمان ملل، 

عازم نیویورک خواهد شد.
وی اضافه کرد: برای ایشان در این سفر حدود ۴5 ملاقات در سطح دوجانبه با 
وزیران خارجه کشورهای مختلف از قاره های مختلف آفریقا، آسیا،  اروپا و آمریکای 
لاتین و منطقه، با روسای سازمان های بین المللی دبیرکل و رییس شورا و همه 
کسانی که درخواست داشتند و یا امکان ملاقات بوده، هماهنگ شده است تا در 

این سفر چند روزه کوتاه، همه ملاقات ها انجام شود.
خطیب زاده با اشاره به ملاقات های جانبی درنظر گرفته شده برای وزیر خارجه، 
درباره موضوع نشست وزرای خارجه ۱+۴ هم گفت: طبیعی است اگر ببینیم که 
این ملاقات می تواند در مسیر مذاکره سودمند، مفید باشد تصمیم آن اتخاذ خواهد 
شد. تصمیمی درحال حاضر گرفته نشده است اما قطعا باید دستور کار  و موضوع 

جلسه را ببینیم و بر اساس آن تصمیم بگیریم.
سخنگوی وزارت امور خارجه خاطرنشان کرد: چیزی که مهم است این که وزیر 

امور خارجه با همه وزرای ۱+۴ملاقات های دوجانبه و جداگانه خواهند داشت.
خطیب زاده با اشاره به اظهار نظر نخست وزیر لبنان درباره محموله سوخت 
ارسالی ایران اظهار کرد: جمهوری اسلامی ایران همواره متعهد به همکاری و کمک 

به دوستان خود و دولت های کشورهای دوست بوده است.
وی اضافه کرد: آنچه در خصوص این تجارت انجام شده درخواستی توسط تجار 
لبنانی بوده که یک مسیر خرید کاملا عادی و معمول و فروش انجام و محموله 
ارسال شده است. درباره مسائل داخلی لبنان اظهار نظر نمی کنم اما می توانم به 
شما اطمینان بدهم که اگر همین فردا هم دولت لبنان برای رفع مشکلات مردم 

بخواهد از ما سوخت بخرد ما آن را در اختیار آنها قرار می دهیم.
خطیب زاده تصریح کرد: صلح و ثبات و استقرار در لبنان برای ما از هر چیزی 

مهمتر است و کمک می کنیم دولت لبنان هم بتواند در این راه موفق باشد.
تاکید بر تشکیل دولتی فراگیر با حضور همه اقوام در افغانستان 

سخنگوی وزارت امور خارجه همچنین درباره اجلاس شانگهای گفت: آنچه 
در این اجلاس روی داد به طور جدی در بیانیه چهار کشور بازتاب داشته است. 
سطح  در  جدی  موضوع  افغانستان  موضوع  شد،  انجام  که  ملاقات هایی  در 

رییس جمهور و ملاقات های وزیر خارجه بوده است.
خطیب زاده خاطرنشان کرد: در این اجلاس روی چند نقطه توافق جدی شد که 
یکی تشکیل دولت فراگیر با مشارکت همه اقوام و قومیت ها بود که بازتاب دهنده 
ترتیب قومی و جمعیتی افغانستان باشد و اینکه دستاوردهای افغانستان در آینده 
محقق شود. وی یادآور شد: هیچ دخالت خارجی توسط هیچ کشوری قابل قبول 
نیست و همه باید کمک کنند تا خود مردم افغانستان آینده خود را شکل دهند و 
صدایشان شنیده شود. به گفته سخنگوی دستگاه دیپلماسی نتایج گفت و گوها 
که در سطح سران و هیئت ها انجام شد، در آینده نزدیک بیشتر روشن خواهد شد.

سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به سوال دیگری درباره الحاق ایران به 
 FATF سازمان شانگهای و همچنین ترکیب جدید هیات مذاکره کننده و وضعیت
گفت: پیوستن ایران به سازمان همکاری شانگهای آغاز یک پروسه است که یک 
سال تا یک سال و نیم زمان می برد و در این مدت باید کارهای تشریفاتی و آیینی از 
جمله تایید همه اسناد سازمان شانگهای توسط تمام نهادهای ذی ربط در داخل 

جمهوری اسلامی اعمال شود.
وی افزود: این برنامه پایان یک پروسه ای بود که جمهوری اسلامی ایران برای 

عضویت آغاز کرد اما آغاز یک پروسه آیینی است.

 حضور ایران سازمان شانگهای را قدرتمندتر می کند
خطیب زاده ادامه داد: بیانیه مشترک وزیران خارجه چهار کشور ایران، پاکستان، 
روسیه و چین هم در خصوص افغانستان در حاشیه اجلاس شانگهای صادر شد 
تایید نهایی سند عضویت جمهوری  که من همان زمان اطلاع رسانی کردم و 
اسلامی در سازمان همکاری شانگهای هم در همان روز با اتفاق و با حمایت قوی 
سران کشورهای عضو شانگهای به تایید رسید. دیدار و گفتگوی وزیر خارجه ایران 

و تاجیکستان هم آخرین ملاقات قبل از بازگشت به جمهوری اسلامی ایران بود.
خطیب زاده گفت: سازمان همکاری شانگهای یک سازمان چند بعدی فرهنگی، 
سیاسی، اقتصادی و امنیتی است و  ظرفیت های مختلفی برای استفاده بردن دارد. 
سازمان شانگهای و جمهوری اسلامی ایران می توانند از ظرفیت های متقابل هم 
برای ارتقای روابط و جایگاه این سازمان استفاده کنند همانطور که رییس جمهور 
روسیه اشاره کرد، حضور ایران در شانگهای باعث قدرتمندتر شدن این سازمان 
خواهد شد. سخنگوی دستگاه دیپلماسی خاطرنشان کرد: باید توجه داشت که 
عضویت ایران در سازمان شانگهای پایان عملی پروژه انزوای توسط برخی کنشگران 
بین المللی از جمله ایالات متحده بود و این نشانه دیگری از شکست خوردن این 

سیاست ها بود لذا از این به بعد هم خیلی مهم است.
 FATF خطیب زاده همچنین درخصوص آخرین وضعیت بررسی لوایح مرتبط با
گفت: این موضوع را در  جای خود دنبال کنید و این موضوع هم در حال بررسی  

است.
وی درباره ترکیب هیات مذاکره کننده ایران گفت: این موضوع در حال بررسی 
است طبیعتا تغییراتی اعمال می شود هنوز شکل آن نهایی نشده به محض نهایی 

شدن اطلاع رسانی خواهد شد.
تعهد به کسی نمی دهیم که کمتر از برجام انتفاعی از برجام قبول کنیم 

به  وین  مذاکرات  در  آمریکا  حضور  چگونگی  درباره  خارجه  وزارت  سخنگوی 
یکجانبه گرایی این کشور اشاره کرد و گفت: یکجانبه گرایی آمریکایی در دوران 
ترامپ با اعمال تحریم های غیرقانونی و یکجانبه در فراسرزمینی معنا پیدا کرد. 
انتفاعی که جمهوری اسلامی باید از برجام می برد و همچنین حقوق استفاده همه 

اعضا کننده همچنان پابرجا است.
وی خاطرنشان کرد: اگر آمریکا این یکجانبه گرایی را در مقام اجرا و رویکرد کنار 
بگذارد، گفت و گوهای وین در مسیر بهتری قرار خواهد گرفت. ما ایالات متحده را 
متهم اصلی وضعیت فعلی جامعه می بینیم و این کشور ناقض قطعنامه 223۱ است 

و همچنان اعمال فشارهای یکجانبه و ظالمانه علیه مردم ایران را ادامه می دهند.

و  شود  گذاشته  کنار  عمل  در  رویکرد  این  که  کرد:موقعی  تاکید  خطیب زاده 
اطمینان پیدا کنیم یا ایالات متحده راستی آزمایی شده قابل اعتماد است آن وقت 
مسیر برجام همان مسیر خود خواهد بود. تعهد به کسی نمی دهیم که کمتر از 
برجام انتفاعی از برجام قبول کنیم و ایالات متحده باید با رویکرد متفاوتی به وین 
بیاید. سخنگوی دستگاه دیپلماسی درباره مسدود شدن بزرگراهی در استان هم 
مرز ارمنستان و اعلام وزیر اقتصاد مبنی بر هزینه یک میلیارد دلاری این مسیر و 
چگونگی همکاری ایران با پروژه گفت: تمامیت ارضی کشورهای همسایه برای ما 
بسیار مهم است درعین حال همکاری های منطقه ای مبنای توسعه، صلح و ثبات 
در منطقه است و آنچه الان در حال اتفاق است باید به یک همکاری دسته جمعی 
تبدیل شود. وی اضافه کرد: جمهوری اسلامی به دلیل روابط بسیار خوبی که با 
ایروان دارد تلاش کرده و می کند اجرای توافقات را تسهیل کند. تنها مسیر مسیری 

است که با در نظر گرفتن مرز طرفین انجام می شود.
خطیب زاده افزود: جمهوری اسلامی توسعه کشورهای همسایه را توسعه خود 
می داند و تلاش می کنیم به طور متوازن ظرفیت های خود را در ارتباط با همسایگان 

به کار بگیریم.
کشورهای همسایه از تحمیل اراده خود به مردم افغانستان پرهیز کنند

خصوص  در  آینده  اجلاس  آیا  اینکه  درباره  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
افغانستان که با حضور وزیران خارجه در تهران برگزار می شود، راهگشا است یا نه 
گفت: آنچه در افغانستان روی می دهد نیاز به راه حل معجزه آمیز ندارد. راه حل ها 
باید به خواست و اراده مردم افغانستان پیوند بخورد و کشورهای همسایه باید کمک 
و صادقانه از تحمیل خواست و اراده خود به مردم این کشور پرهیز کنند. این که 
نشست تهران در چه تاریخی برگزار می شود در دست بررسی و در کشورهای منطقه 

در رفت و آمد است.
سخنگوی وزارت امور خارجه همچنین درباره اتهامات باکو به ایران و بازداشت 
رانندگان ایرانی در این کشور گفت: این موضوع در دست بررسی است. موضوع 
بازداشت رانندگان ایرانی در جمهوری آذربایجان را از همان اول پیگیری کردیم و 

درخواست داریم فورا راننده را آزاد کنند و این رانندگان به مسیر خود ادامه دهند.
وی خاطرنشان کرد: البته تمامیت ارضی کشورها برای ما حائز اهمیت است و 
جمهوری اسلامی ایران به همین منظور دیداری برای مسئولان راهداری دو کشور 

تدارک دیده است تا به راه حل پایداری در این زمینه برسیم.
خطیب زاده درباره انتقاد به دولت قبل مبنی بر کاهش ارتباطات با کشورهای 
آفریقایی و ادامه این روند در این دولت، گفت: سیاست خارجی دولت در چند 

مفهوم قابل ارزیابی است و یکی از مهمترین آنها سیاست خارجی متوازن است.
این سیاست هرچند آسیا محور  ادامه داد: در  امور خارجه  سخنگوی وزارت 
است و همسایگان در اولویت هستند اما حتما ظرفیت دیگر کشورها مهم است. 
معمولا خبرهای دیدار سفیران با وزیر امور خارجه را جز در زمان خداحافظی اعلام 
نمی کنیم اما هفته قبل دیدار سفیر آفریقای جنوبی با وزیر خارجه را رسانه ای کردیم.
وی تاکید کرد: حوزه آفریقا نه تنها برای ما یک فرصت بلکه یک الزام در روابط 
خارجی است و برنامه سفری در هفته های آتی برای آقای امیرعبداللهیان به این 

قاره تدارک خواهیم داد.
اجازه نمی دهیم ترور سردار سلیمانی بی کیفر باقی بماند

خطیب زاده در ادامه نشست درباره آخرین وضعیت پرونده ترور سردار سلیمانی، 
گفت: وزیر امور خارجه در همان روزهای اول کاری، جلسه ای با حضور همکاران 
وزارت امور خارجه برگزار کرد و بلافاصله جلسه ای نیز با تمام سازمان های ذی ربط از 
جمله قوه قضاییه، دادستانی، نیروی قدس سپاه پاسداران، وزارت اطلاعات، سپاه 

پاسداران و همچنین همکاران من در وزارت امور خارجه تشکیل شد.
وی افزود: سردار سلیمانی، سردار »صلح ساز« منطقه ما بود و این ترور به دست 

شقی ترین اشقیا انجام شد و شهادت فوز عظیمی بود که نصیب وی شد.
سخنگوی وزارت خارجه تاکید کرد: ما اجازه نخواهیم داد که این پرونده از بعد 
حقوق بین الملل بدون کیفر باقی بماند، از این رو در داخل کشور دادخواست های 
لازم تهیه شده است. در این جلسه ابعاد و نکاتی را که باید تکمیل می شد را در چند 

صد صفحه آماده کردیم.
خطیب زاده با بیان اینکه در این جلسه پیرامون متهمان این پرونده بحث و مقرر 
شد که علیه آنها کیفرخواست تنظیم شود، تصریح کرد: همچنین در خصوص اینکه 
در حوزه بین الملل از چه مسیرهایی می توان مقامات سابق ایالات متحده را مورد 

سوال قرار داد و آنها را متوجه عدالت کرد، بحث شد.
وی اضافه کرد: دومین سالگرد ترور سردار نزدیک است و انشاءالله تا قبل از آن ما 
شاهد آغاز این دادگاه باشیم. مقدمات این دادگاه با همت دوستان ما در قوه قضاییه 

و با تعیین قاضی ویژه آغاز  شده است.
سخنگوی وزارت  امور خارجه با بیان اینکه نهادهای اطلاعاتی تمامی اطلاعات 
باید  که  را  آنچه  تمامی  نیز  امور خارجه  وزارت  داشت:  کرده اند،اظهار  فراهم  را 
انجام می داده، چه در ارتباطات با نهادهای بین المللی و چه در موضوعات حقوق 
بین الملل، انجام داده است و امیدواریم که قبل از دومین سالگرد شهادت سردار، 

شاهد آغاز دادگاه باشیم.
خطیب زاده افزود: فکر می کنم در یک ماه آینده، جلسه ای در سطح وزیر امور 

خارجه در این خصوص، مجدد برگزار خواهد شد که گزارش آن  را خواهیم داد.
واردات ۶۰ میلیون دز واکسن کرونا در ماه آینده

سخنگوی دستگاه دیپلماسی درباره آخرین وضعیت واکسن در کشور گفت: 
واکسن به تعدادی که برای تزریق روزانه و هفتگی ضروری بوده در یکی دوماه 
گذشته وارد شده است. در ماه آتی هم حدود 6۰ میلیون دُز واکسن وارد خواهد 

شد. 
وی ادامه داد: درباره این که چه واکسنی وارد ایران شود فقط وزارت بهداشت نظر 

می دهد و هر واکسنی مورد تایید وزارت بهداشت باشد وارد می شود.
خطیب زاده خاطرنشان کرد: مجوز واردات برخی واکسن هایی که توسط آمریکای 
شمالی در حال تولید است و در کشورهای دیگر خط تولید دارد، اخیرا صادر شده 

است.
بی عملی سئول درباره بازپرداخت بدهی ها جای ناامیدی دارد

بازپرداخت  در  سئول  عملی  بی  خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
بدهی هایش به ایران گفت: متاسفانه در مورد کره جنوبی هنوز با کندی بسیار سؤال 
برانگیزی این مسیر در حال طی شدن است و میزان بی  عملی سئول در خصوص 

بازپرداخت بدهی ها به ایران جای ناامیدی دارد.
 چرا رئیس جمهور به نشست مجمع عمومی سازمان ملل نمی رود؟ 

نشست  در  کشورمان  رئیس جمهور  نیافتن  حضور  درباره علت  زاده  خطیب 
مجمع عمومی سازمان ملل در نیویورک گفت: آقای دکتر رئیسی به صورت برخط 
سخنرانی خواهد داشت. اما به دلیل شرایط کرونایی و پروتکل ها باید قبل و بعد سفر 
انجام می شد، ایشان ترجیح دادند وزیر امور خارجه به این نشست برود و خودشان 
به صورت آنلاین مواضع جمهوری اسلامی ایران را مثل سران بسیاری کشور های 

دیگر اعلام خواهد کرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه اعلام کرد: این سخنرانی برخط روز سه شنبه انجام 

می شود.

سخنگوی وزارت خارجه :

ایالات متحده با رویکرد متفاوتی باید به وین بیاید
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بسا انسانهایی که ]در طلبِ روزی[ خود را به رنج 
می افکنند، اما در سختی و تنگدستی به سر می برند 

و بسا کسانی که در طلبِ روزی میانه روی می کنند و 
دست تقدیر، آنان را یاری می رساند.
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